
روزنامه منطقه جنوب کشور

 daryanews_bnd @ yahoo .com :پست الکترونیکی

پنجشنبه 18 شهریور 1400  2 صفر 1443  
  سال بیستم     شماره 3692

4 صفحه    2000 تومان

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده 
به میدان شهدا نبش خیابان دانش ساختمان 

بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahel

دبیر کمیسیون عمران مجلس خبر داد 
حل مشکل الحاق اراضی 

به محدوده شهرها و روستاها

بشاگرد در آستانه 
واکسیناسیون صد درصدی 

آغاز واکسیناسیون آتش نشانان 
بندرعباس 

استاندار هرمزگان :

هرمزگان در جایگاه 
نخست تعداد تعاونی های 

فعال و برتر قرار گرفت

بیمه و حقوق کارگران

2

در هفتمین جلسه رسمی شورای اسلامی 
شهر بندرعباس مطرح شد

 از سرویس دهی نامناسب 
جمع آوری زباله ها تا مسأله 

آلایندگی توسط بنگاه های اقتصادی

گروه خبر // با هدف رساندن آب و آرامش به روستاهای 
تنش دار،  ســتاد اجرایی فرمان امــام)ره( هرمزگان با 
مشارکت شرکت آب و فاضلاب استان، به 43 روستای کم 

آب استان مخازن ذخیره آب موقت ارسال کرد. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ در این مراسم نماینده ولی فقیه در 
استان هرمزگان با تاکید بر مسئله آبرسانی به عنوان وظیفه مهم 
حکومت دینی، این مســئله را یکی از ارکان مهم توسعه کشور 

دانست. 
*  اقدامات آبفا در شرایط سخت آبی قابل تقدیر است

  »حجت الاسلام والمسلمین عبادی«  با اشاره به شرایط اقلیمی 
و محدویت منابع آبی اســتان، اقدامات آبفا در بخش آبرسانی 
 به شــهرها و روستاها را علی رغم شرایط سخت کم آبی قابل 
 تقدیر بیان کرد و گفت: با تمهیدات اندیشــید ه شده و توسعه 
آب شــیرین کــن ها توســط آبفــا هرمــزگان ، علی رغم 
 خشکسالی بی ســابقه با چالش های کمتری نسبت به دیگر 
اســتان ها مواجه بوده ایم. وی در ادامه، اقدام مشــترک آبفا و 
ســتاد اجرایی فرمان امام را در تامین آب موقت 43 روستای 
تنش دار اســتان اقدامی ارزنده بیان کرد و گفت: این اقدام در 
کوتاه مدت بسیار موثر خواهد بود اما بایستی در بخش تامین 
آب پایدار این روستاها نیز هر چه زودتر اقدامات لازم صورت 
گیرد . حجت الاســلام والمسلمین عبادی همچنین از اقدامات 
آبفا هرمزگان در رفع و کاهش مشــکلات کم آبی شهرســتان 
ســیریک و روستاهای قشــم و اقدامات ارزنده ستاد اجرایی 
فرمان امام )ره( اســتان در بخش آبرســانی قدردانی کرد. وی 
ابراز امیدواری کرد؛ در سایه مشارکت بنیاد برکت با آبفا شاهد 

اقدامات آبرســانی بیشتری در روســتاها و مناطقی که بحران 
آب دارند، باشــیم.در ادامه این مراسم، مدیرعامل آبفا هرمزگان 
با اشاره به  شــرایط اقلیمی و استمرار خشک سالی در استان، 
 اظهار داشــت: بالغ بر یکصد روســتا به صورت سیار آبرسانی 
می شود و در برخی نقاط نیز با مشکلات جدی تری مواجه ایم.  
»امیــن قصمی« گفت: با نگاه ویژه دکتر مخبر معاون اول رئیس 
جمهور، تفاهم نامه ای میان بنباد برکت و شــرکت مهندسی آب 
 و فاضلاب کشــور با هدف نظام مند کردن مشارکت در اجرای 
پروژه های آبرسانی امضا شده است که استان هرمزگان در این 
زمینه با پیگیری های مدیرکل ســتاد اجرایی فرمان امام استان 
از جمله اســتان های شاخص در اجرای طرح های آبرسانی با 

مشارکت بنیاد برکت بوده است. مدیرعامل آبفا استان با اشاره به 
پروژه های شاخص آبفا که با مشارکت بنیاد برکت اجرایی شده، 
گفت: از جمله این پروژه ها، آبرسانی به گوهران و ۵۷ روستای 
بشاگرد از سد سهران و آبرسانی به جزیره هرمز بوده که به صورت 
شــاخص شروع فعالیت ها و مشارکت بنیاد برکت با آبفا در این 
جزیره بوده و به زودی نیز شاهد افتتاح یک پروژه در این جزیره 
خواهیم بود. وی افزود: پروژه آبرســانی به شهرستان سیریک با 
تاکید و پیگیری های نماینده ولی فقیه در استان با اعتباری بالغ 
بر ۷00 میلیارد ریال در حال اجرا بوده که ســتا اجرایی فرمان 
امام در تامین بخشــی از این منابع مالی مشــارکت داشته دارد. 
قصمی ضمن قدردانی از مدیرکل ستاد اجرایی فرمان امام استان، 
اظهار امیدواری کرد؛ طرح ها و پروژه های بزرگ تری در قالب 

مشارکت با بنیاد برکت در سطح استان اجرا شود. 
* اعتبار 4 میلیارد ریالی ستاد اجرایی فرمان امام برای 

تامین آب 43 روستا
  مدیر کل ستاد اجرایی فرمان امام )ره( استان هرمزگان نیز از 
اهدا مخازن ذخیره آب موقت به 43 روســتای کم آب استان 
خبر داد و گفت: با احصا روستاهای کم برخوردار از آب توسط 
آبفا هرمــزگان، مخازن آب با ظرفیت ۵ و 10 هزار مترمکعب 
با اعتبار 4 میلیارد ریال از ســوی این ســتاد به 43 روستای 
استان اهدا شد. »منوچهر دانشمند« در پایان ضمن قدردانی از 
پیگیری های نماینده ولی فقیه در استان و اقدامات آبفا در بخش 
آبرسانی، تصریح کرد: با توجه به دغدغه ی مقام معظم رهبری 
در بخش آبرســانی ، تلاش داریم در ادامه ی مشارکت ستاد با 
آبفا هرمزگان، شتاب بیشتری به اجرای پروژهای آبرسانی دهیم.

گروه خبــر // رئیــس اداره اصناف و 
تشــکلهای صنفی ســازمان صنعت، 
هرمزگان اســتان  تجــارت  و   معدن 

  از فراخــوان ثبــت نــام اعضــای 

لوازم  فروشندگان  صنف  های  اتحادیه 
یدکــی اتومبیل، اغذیه فروشــان و 
رســتوران ها ، فروشندگان میوه ، تره 
بار و نهادهای کشــاورزی  شهرستان 
بندرعباس  جهــت برگزاری انتخابات 

هیات مدیره و بازرسان خبر داد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ یوسف ذاکری 
گفــت:  فراخوان داوطلبیــن عضویت در 

هیات مدیــره اتحادیه و بــازرس صنف 
 لوازم یدکــی اتومبیل، اغذیه فروشــان و 
رستوران ها، فروشــندگان میوه، تره بار و 
نهادهای کشــاورزی شهرستان بندرعباس  
براساس ماده ۶ آئین نامه اجرایی انتخابات 
هیات مدیــره و بــازرس اتحادیه صنفی 
موضوع تبصره 3 ماده 22قانون نظام صنفی  

برگزار می شود.

وی افرود:  علاقه مندان می توانند با مراجعه 
 IranIanasnaf.Ir به آدرس الکترونیکی

از شرایط ثبت نام مطلع شوند
  ذاکری بیان داشــت: واجدین شــرایط 
 عضویــت در هیــات مدیــره و بازرس 
اتحادیه های صنوف مذکور حداکثر تا شنبه 
20 شهریورماه مهلت دارند تا نسبت به ثبت 

نام اقدام نمایند.

با مشارکت ستاد اجرایی فرمان امام)ره( هرمزگان وآبفا انجام شد؛ 
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رئیس اداره اصناف و تشکلهای صنفی سازمان صنعت ، معدن وتجارت هرمزگان اعلام کرد

فراخوان ثبت نام  اعضای 3 اتحادیه در بندرعباس

یعقوب دبیری نژاد ، عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس  :

نفت ستاره خلیج فارس
 مطالبات قانوني شهرداري  

را پرداخت كند

گروه خبر// عضو شورای اســلامی شهر بندرعباس 
گفت: از رئیس مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس 
بابت مطالبه حق مردم هرمزگان و تضییع حق صورت 
گرفته در جذب نیروهــای متخصص بومی و ماندگار 

تقدیر می کنم.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ یعقوب دبیری نژاد در نطق هفتمین 
جلسه رسمی این شورا بیان کرد: باید اعضای شورای اسلامی 
شــهر بندرعباس از ظرفیت های قانوني شورا بهره برده و در 
خصوص مســئولیت های اجتماعی ایــن مجتمع عظیم نفتی 
پیگیری لازم را انجام دهند.وی افزود: بیمارســتانی که قرار است این مجموعه نفتی به اسم مسئولیت 
اجتماعي در بندرعباس بسازد، سال هاست بعنوان یک نماد تبلیغاتي نیمه کاره مانده همچنان ساخته 
نشــده و اگر هم ساخته شود اندکی از حق مردم هرمزگان بوده و هست. اگر  سال ۹۷ این بیمارستان 
بااعتبار 300 میلیارد تومانی ساخته می شد امروز از رقم هزار میلیارد تومانی براي تکمیل آن صحبت 
نمی شد.عضو کمیسیون نظارت، ارزیابی و حقوقی شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت:۶۵ درصد از 
یک درصد فروش فرآورده هاي نفتي ستاره خلیج فارس بعنوان عوارض آلایندگی باید به شهرداری 
بندرعباس پرداخت مي شــد تا صرف توسعه فضاي سبز شود، که بر اساس صورت هاي مالي سال 
۹۹ پالایشگاه ستاره خلیج فارس باید ۷4 میلیارد و ۷00 میلیون تومان پرداخت می کرد که تاکنون 
ریالی پرداخت نکرده است. حالا این عدد را با سال هاي قبل فعالیت پالایشگاه محاسبه کنید تا متوجه 
اجحاف آشکار مدیران مربوطه در حق شــهر بندرعباس شوید.دبیری نژاد خاطرنشان کرد: اگر این 
مجموعه نفتی مدعی انجام مسئولیت های اجتماعی است ای کاش اول بدهی قانوني خود به شهرداری 
بندرعباس را در بحث عوارض پرداخت کند سپس مدعی انجام مسئولیت های اجتماعی و برگزاري 

نمایش هاي تبلیغاتي شود.

گروه خبر //  فرمانده نیروی دریایی ســپاه گفت: 
همانگونه که بارها اعــلام کرده ایم، برای حفاظت 
و استمرار امنیت در خلیج فارس، نیازی به حضور 
به  می توانند  منطقه  و کشورهای  نیست  بیگانگان 

خوبی از منابع و منافع خود دفاع کنند. 
  دریادار پاســدار علیرضا تنگسیری در بازدید از منطقه 
نازعات با حضور در جمع رزمندگان و فرماندهان مستقر 
در جزیره تنب بزرگ خطاب به آنان افزود: شما امیدهای 
ملت ایران هستید و مردم ما به شما رزمندگان غیور افتخار 
می کنند، شما امروز وظیفه  بسیار حساس و مهم مرزداری 
از حریم جمهوری اسلامی را بر دوش دارید.وی با تاکید بر 
ارتقای هر چه بیشتر فضیلت های اخلاقی اعم از معنویت، 
ولایتمداری، روحیه جهادی و انقلابی در میان رزمندگان 
اظهار کرد: ما هر کاری که انجام می دهیم باید برای رضای 
خدا و در مسیر خداوند متعال باشد. به اندازه ای که قدرت 
لایــزال الهی را باور داریــم و از مرز خود باوری به مرز 
خدا باوری برســیم، به همان اندازه در مسیر توفیقات و 

موفقیت های الهی قرار می گیریم. آنگاه نتیجه همه اعمال 
ما خدایی می شود رنگ خدایی می گیرد و کار ما ماندگار 
می شــود.دریادار تنگسیری با بیان اینکه دشمنان ما در 
مقابل انقلاب اسلامی درمانده و مستأصل شده اند، گفت: 
انقلاب اسلامی با هدایت عالمانه و حکیمانه نائب الامام 
المهدی، حضرت امام خامنه ای )حفظه الله( برای تحقق 
تمدن نوین اسلامی گام های بسیار بلندی برداشته و در 
این مسیر نیروی دریایی سپاه برای تبدیل شدن به یک 
قدرت دریایی در تراز انقلاب اسلامی اقدامات راهبردی 
و مهمی را شــکل داده که در این راستا در سال گذشته 
بــا عنایت خداوند و همت جهادی و انقلابی رزمندگان 
دریادل، طی شش ۶ مرحله الحاق، انواع تجهیزات رزمی 

و عملیاتــی به توان آمادگی رزم نیرو اضافه و ســازمان 
ارتقــاء یافت.به گزارش ایســنا ؛ فرمانده نیروی دریایی 
ســپاه در پایان با مثبت ارزیابی کردن سطح آمادگی های 
رزمی- عملیاتی رزمندگان مستقر در جزایر، با اشاره به 
لزوم تقویت هر چه بیشتر وحدت بین کشورهای اسلامی 

گفت: همانگونه که بارها اعلام کرده ایم، برای حفاظت و 
استمرار امنیت در خلیج فارس، نیازی به حضور بیگانگان 
نیست و کشــورهای منطقه می توانند به خوبی از منابع و 
منافع خود دفاع کنند. ما مسلمانیم و با هم دوست و برادر 
هستیم و نیازی به حضور کشورهای متجاوز و بیگانه در 

منطقه نداریم.

فرمانده نیروی دریایی سپاه :

برای حفاظت و استمرار امنیت در خلیج فارس نیازی به حضور بیگانگان نیست

رئیس انستیتو پاستور ایران :
پاستوکووک برای تزریق

 به کودکان ایرانی هم مناسب است
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پالایشگاه نفت ستاره خليج فارس قبل از تبليغات مسئوليت 
اجتماعي،  مطالبات قانوني شهرداري را پرداخت كند

فرمانده انتظامی هرمزگان خبر داد 

جلوگیری از انتقال 88هزار لیتر سوخت به کشورهای حوزه خلیج فارس 
نماینده ولی فقیه در هرمزگان تاکید کرد

ضرورت آموزش مستمر امامان جماعت در هرمزگان 

تشکيل پرونده تخلف گرانفروشی  برای 22واحد توليدی شن و ماسه

تزریق واکسن آسترازنکا بجای دوز دوم اسپوتنیک در هرمزگان ارائه تسهیلات  برای متقاضیان دریافت انشعاب گاز در هرمزگان 
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نماینده ولی فقیه در هرمزگان تاکید کرد
ضرورت آموزش مستمر امامان جماعت در هرمزگان 
  گروه خبــر // نماینده ولی فقیه در هرمزگان با تأکید بر اهمیت اعمال 
سیاست گذاری های اصولی در مساجد شیعه و اهل سنت در استان، گفت: 
آموزش مســتمر امامان جماعت در هرمزگان بسیار ضروری است و باید 
در دســتور کار قرار گیرد. حجت الاسلام والمســلمین محمد عبادی زاده، 
نماینده ولی فقیه در هرمزگان، در آیین تکریم و معارفه معاون امور مساجد 
نماینده ولی فقیه در اســتان، اظهار کرد: مساجد را مردم و چه بسا خیرین 
می ســازند اما مسجد به یک مدیریت درست نیاز دارد و باید افراد کار بلد 
را برای ایجاد فضائی مفرح و فرهنگی به کار بگیریم.وی افزود: باید برای 
مساجد چه شیعه و چه اهل سنت، سیاست گذاری هایی اصولی در شورای 
سیاست گذاری مساجد در استان هرمزگان انجام شود و جهت پیشرفت این 
مراکــز مهم فرهنگی اعمال نیکی صورت بپذیرد و امامان جماعت باید در 
محور اصلی  مساجد قرار بگیرند. یکی از کارهای مهمی که در این رابطه 
باید در استان هرمزگان انجام شود، آموزش مستمر امامان جماعت است.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان تصریح کرد: ارتباط گیری، مردم داری و داشتن 
سخن شیوا هرکدام به نوبه خود یک مهارت برای امام جماعت مسجد هستند 
که این مســائل باید در دوره های آموزشی به آن ها آموخته شود. ارزیابی 
عملکرد در مساجد نیز از مسائل مهم دیگر است که با توجه به این موضوع، 
مسئولیت امامان جماعت کم و یا زیاد می شود.عبادی زاده عنوان کرد: یکی 
از مهم ترین کارهایی که »حجت الاسلام خطاط« معاون سابق امور مساجد 
نماینده ولی فقیه در هرمزگان در دوره مسئولیت خود داشته، تثبیت هویت و 
جایگاه مرکز رسیدگی به امور مساجد بوده است. دومین حرکت او بحث 
سخت افزار مساجد بوده که امری بسیار مهم است و با وجود شرایط سخت 
سال های اخیر، کارهای درخور توجهی در این زمینه صورت گرفته است.
به گزارش ایکنا ، یادآور می شود؛ در پایان این مراسم از زحمات چندساله 
»حجت الاسلام مصطفی خطاط« معاون سابق امور مساجد نماینده ولی فقیه 
در استان هرمزگان تکریم به عمل آمد و »حجت الاسلام والمسلمین غلامعلی 

ارجمند« به عنوان معاون جدید این نهاد معرفی و منصوب شد.

تشکیل پرونده تخلف گرانفروشی 
برای 22واحد تولیدی شن و ماسه

  گــروه خبر // معاون بازرســی نظــارت،و حمایــت از حقوق 
مصرف کنندگان ســازمان صنعت،معدن وتجارت اســتان هرمزگان از 
تشکیل 22پرونده برای واحدهای  تولیدی شن و ماسه در استان خبر داد.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ عبدالرضا پیروی منش گفت: طی گزارشات 
واصله مردمی به سامانه 124 مبنی بر گرانفروشی و عدم عرضه شن و 
ماسه طی گشت مشترک بازرسی ویژه با حضور بازرسان مرکز استان 
و نماینده تعزیرات حکومتی از واحدهای مربوطه بصورت نامحسوس 
بازدید و بازرســی  بعمل آمــد.وی افزود: محرز شــدن تخلف های 
گرانفروشی، عدم صدورصورتحساب اختناء و امتناع از عرضه کالا منجر 
به تشکیل پرونده به ارزش 8 میلیارد 2۹۶ میلیون ریال برای واحد های 
تولیدی شن و ماسه در استان هرمزگان شد که این پرونده ها جهت سیر 
مراحل قانونی و صدور حکم نهایی به تعزیرات حکومتی استان ارجاع 
شد.پیروی منش افزود : جهت ثبات امنیت اقتصادی و رونق بازار هیچ 
تعارفی با هیچ کسی چه متصدی واحد تولیدی ، چه واحد اقتصادی و 
چه  واحد صنفی که بخواهد حقوق مصرف کنندگان را رعایت ننماید و 
به قیمتهای مصوب اســتانی و کشوری تمکین نکند، نخواهیم داشت و 
با قاطعیت برخورد می کنیم.معاون بازرسی نظارت،و حمایت از حقوق 
مصرف کنندگان سازمان صنعت،معدن وتجارت استان هرمزگان در پایان 
از شهروندان خواست در صورت مشاهده هرگونه تخلف اقتصادی اعم از 
احتکار ، گرانفروشی ، عدم صدور فاکتور ، تقلب و امتناع از فروش کالا 

مراتب را به تلفن 124 اعلام کنند.

ارائه تسهیلات 
برای متقاضیان دریافت انشعاب گاز در هرمزگان 

  گروه خبر // به شهروندان هرمزگانی متقاضی دریافت انشعاب گاز، 
تسهیلات قرض الحسنه پرداخت می شــود.   فواد حمزوی ،مدیرعامل 
شرکت گاز هرمزگان  با اشاره به ارائه تسهیلات برای متقاضیان دریافت 
انشــعاب گاز در استان گفت:  تســهیلات 10 میلیون تومان، با سود 4 
درصد اســت.حمزوی افزود: اکنون با هماهنگی پنج بانک عامل استان، 
زمینه پرداخت ۵0 هزار فقره تسهیلات قرض الحسنه در اقساط 3۶ ماهه 
فراهم شده است.او افزود: هم استانی هایی که لوله کشی گاز داخل منزل را 
انجام داده اند، مشمول دریافت وام هستند.مدیرعامل شرکت گاز هرمزگان 
گفت: متقاضیان پس از انتخاب پیمانکار لوله کشی گاز از سازمان نظام 
مهندسی ساختمان، با دریافت معرفی نامه از ادارات شهرستانی گاز، برای 
دریافت تسهیلات بانکی به شعب ۵ بانک عامل شهرستان خود مراجعه 
کنند.به گفته حمزوی متقاضیان برای انتخاب پیمانکار لوله کشی با سازمان 
نظام مهندسی ساختمان به شماره 32440 داخلی 2282 و برای دریافت 
اشــتراک گاز با واحد امور مشترکان شرکت گاز شهرستان خود تماس 
بگیرند.اکنون 30 درصد از خانوار های هرمزگانی امکان استفاده از گاز 
طبیعی دارند.از 141 هزار انشعاب گاز تنها 1۷ هزار خانوار مشترک گاز 
استان هستند.به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان ؛ مدیرعامل شرکت گاز 
هرمزگان گفت: تا پایان سال ۵0 درصد از خانوار های هرمزگانی امکان 

استفاده از نعمت گاز طبیعی را خواهند داشت.

آغاز واکسیناسیون آتش نشانان بندرعباس 
  گروه خبر // مدیرعامل ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی 
شهرداری بندرعباس از آغاز واکسیناسیون آتش نشانان بندرعباس خبر 
داد. علیرضا بهمن نژاد اظهار کرد: آتش نشانان به واسطه نوع شغل خود 
از گروه خطرناک که بیشتر در معرض این ویروس قرار دارند محسوب که 
این امر ضرورت واکسینه کردن این عزیزان را دوچندان نموده بود.  وی 
در ادامه افزود: آتش نشانان به واسطه نوع شغل خود مجبور به  زندگی 
گروهی در ایســتگاههای عملیاتی و حضور در حوادث، اطفاء حریق 
و امداد رســانی به شــهروندان در موارد متعدد و عدم امکان دورکاری 
 از عواملی هســتند  که امکان ابتلای آن ها به ویروس کرونا را افزایش 
می دهد.  به گزارش فارس ، مدیرعامل سازمان آتش نشانی بندرعباس 
خاطرنشــان کرد: از امروز واکسیناســیون آتش نشــانان آغاز  و دوز 
 اول واکســن  تزریق شد. امری که میبایســت خیلی زودتر از این انجام 
می پذیرفت لذا باز هم  از تمام عزیزانی که در این امر ما را یاری نمودند 

خصوصا ایثارگران  شبکه بهداشت تشکر می کنم.

تزریق واکسن آسترازنکا 
بجای دوز دوم اسپوتنیک در هرمزگان 

  گروه خبر // هرمزگانی هایی که دوز اول واکســن اســپوتنیک را 
دریافت کرده اند؛ در دوز دوم به آن ها واکسن آسترازنکا تزریق می شود. 
دکتر فاطمه نوروزیان، سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: 
هرمزگانی هایی که دوز اول واکســن اسپوتنیک را دریافت کرده اند؛ در 
دوز دوم به آن ها واکسن آسترازنکا تزریق می شود.دکتر نوروزیان افزود: 
در هرمزگان 2 هزار نفر دوز اول واکسن اسپوتنیک را دریافت کرده اند.
او گفت: این افراد برای دریافت دوز دوم یعنی واکســن آسترازنکا، بدون 
پیامک به مراکز واکسیناسیون مراجعه نکنند.به گزارش خبرگزاری صدا 
 و ســیما ، در چند روز اخیر 1۶ هزار دوز واکسن آسترازنکا به دانشگاه 

علوم پزشکی هرمزگان تحویل داده شد.
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سرمقاله

  گلایه کارگــران از عدم پرداخت حقوق طبق قانون کار 
و بموقع و بیمه نشــدن آنها در  مراکز غیردولتی و خصوصی 
گویا به موضوعی عادی برای متولیان مربوطه تبدیل شــده 
است و میزان نظارت ها در این حوزه کافی نیست و همواره 
شــاهد اعتراض و تجمع هایی هم بدلیل تعویق چندماهه در 
پرداخت حقوق کارگران هستیم.برخی از پیمانکاران، مراکز 
درمانی خصوصی و... نیز کارگران و شاغلان شان را تا ماه ها 
بیمه نمی کنند و حتی قــرارداد نمی بندند و همچنین لباس 
و تجهیزات ایمنی مناســب برایشان فراهم نمی کنند. بعضی 
از پیمانکاران شــاغل در صنایع و بنگاه های اقتصادی هم 
که شــاید کمتر در تیررس نهادهای نظارتی هستند، به این 
موضوعات توجه چندانی ندارند و حتی بدلیل عدم رعایت 
دستورالعمل های ایمنی و پوشش ایمنی لازم، جان وسلامتی 
کارگران به خطر می افتد و دچار برق گرفتگی، ســقوط و 
حوادث مختلف می شــوند. از آن طرف از شرایط نامناسب 
اشتغال در جامعه، برخی ســوء استفاده نموده و با شاغلان 
قرارداد نمی بندند و حتی بیمه شــان نمی کنند. شخصی که 
همسرش ماه قبل در بیمارستان شریعتی سزارین شد و فرزند 
دوروزه اش بدلیل مشــکل  قلبی و عدم وجود پزشک قلب 
نوزاد در اســتان و لزوم انتقالش به شیراز، جان داد)روابط 
عمومی اســتانداری و دانشگاه علوم پزشکی اطلاع دارند( ؛ 
حتــی در یکی از صنایع فعالیت دارد و بیمه اش نکرده اند و 
حقوقش را پرداخت نکرده اند. همســرش دیابت و تیروئید 
داشته و بایســتی دارای دفترچه تامین اجتماعی می بود که 
نبــود و قول داده بودند تا زمان زایمان همســرش بیمه اش 
کنند که نکردند و نتوانست تمام مراحل غربالگری جنین را 
بطور کامل انجام دهد و فقط بخشی را با یاری خیرین انجام 
داد. اگــر نظارت های لازم بر پیمانــکاران و.... صنایع و... 
وجود داشته باشد؛ شــاید شاهد چنین حوادثی نمی بودیم. 
همیــن خانواده در حال حاضر نیز کولر مناســبی ندارند و 
محل سزارین مادر داغدیده عفونت کرده و حتی هزینه های 
درمان و... را هم ندارند. اگر که چنین افرادی بر اساس قانون 
به محض شــروع بکار بیمه شــوند و حقوق شان مشخص 
 و بموقع پرداخت شــود، کمتر شــاهد رنج کشــیدن و داغ 
دیدن شان خواهیم بود. متاسفانه کارگران زیادی با مشکلات 
بیمه ای وحقوقی و... مواجهند و انتظار می رود دولت مردمی، 
انقلابی و عدالتخواهانه آیت ا... رئیسی به اینگونه موارد در 
اســتانی مانند هرمزگان که به عنوان قطب اقتصاد کشــور 
شناخته می شود و دهها هزار کارگر در صنایع وبنگاه های 
اقتصادی بزرگ و کوچک و... کار می کنند؛ توجه بیشتری 
 داشته و میزان نظارت ها افزایش یافته تا حقی ضایع نشود و 
خانواده های کارگران در حوزه های مختلف با مشکل مواجه 

نشوند.
    علی زارعی

بیمه و حقوق کارگران

استاندار هرمزگان :

هرمزگان در جایگاه نخست تعداد تعاونی های فعال و برتر قرار گرفت
گروه خبر// استاندار هرمزگان گفت: در هفته تعاون 
سال جاری، از میان 21 تعاونی برتر در کشور، چهار 
تعاونی برتر کشور از استان هرمزگان انتخاب شد و 
یک تعاونی هرمزگان نیز شایسته تقدیر شناخته شد 
که استان هرمزگان توانست جایگاه نخست کشور 
به لحاظ تعاونی های فعال و برتر در ســطح کشور 
را کسب کند و از هر شهرستان در استان نیز یک 

تعاونی برتر مورد تجلیل قرار گرفت.
  به گــزارش خبرنگار دریا ، دکتــر فریدون همتی در 
شانزدهمین جشنواره تعاونی های برتر استان هرمزگان که 
همزمان با سراسر کشور و از طریق ارتباط ویدئو کنفرانس 
با دکتر حجت الله عبدالملکی وزیر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی برگزار شد، ضمن گرامیداشت فرارسیدن هفته 
تعاون و قدردانی از تلاش های تعاونگران استان هرمزگان، 
عنوان کرد: در استان هرمزگان، حدود سه هزار تعاونی در 
14 رشته، فعال هستند که برای ۷8 هزار نفر ایجاد اشتغال 
کرده اند و بیش از یک میلیــون و 41۶ هزار نفر نیز در 
هرمزگان عضو این تعاونی ها هستند. وی ادامه داد: از سال 
۹۶ تاکنون، ۵0۷ تعاونی جدید با اشتغال زایی حدود پنج 
هزار نفر در هرمزگان تشکیل شده است که در زمینه های 

مختلف در تولید، صادرات، مســکن، شیلات، صنعت و 
 معدن فعالیت دارند.اســتاندار هرمزگان افزود: همچنین 
تعاونی های اســتان هرمزگان در چهار سال اخیر موفق 
شده اند، حدود ۵۶4 میلیون دلار صادرات داشته باشند. 
همتی با بیــان اینکه بخش تعاون می تواند، عدالت را در 
جامعه گسترش دهد و این امر در قانون اساسی کشورمان 
 نیز مورد تاکید قرار گرفته است، تصریح کرد: رویکرد توسعه 
تعاونی ها، پشتیبانی و حمایت از آنها باید دائما در دستور 
کار دستگاه های اجرایی باشد.  وی گفت: در هفته تعاون 
ســال جاری، از میان 21 تعاونی برتر در کشور، چهار 
تعاونی برتر کشــور از اســتان هرمزگان انتخاب شد و 
یک تعاونی هرمزگان نیز شایسته تقدیر شناخته شد که 
استان هرمزگان توانست جایگاه نخست کشور به لحاظ 
تعاونی های فعال و برتر در ســطح کشور را کسب کند 
و از هر شهرســتان در استان نیز یک تعاونی برتر مورد 
تجلیل قرار گرفت. اســتاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: 
جوانان جویای کار در رشته های مختلف اگر با همکاری 
یکدیگر تعاونی هایی را تشکیل دهند، از آنها به صورت 
ویژه حمایت خواهیم کرد و در بخش های کشــاورزی، 
شیلاتی، گلخانه ای، خدمات، گردشگری و دیگر زمینه ها، 

می توانند در قالب تعاونی کارهای بزرگی انجام و برای 
خود و دیگران اشتغال ایجاد کنند و دولت نیز به صورت 
ویژه از آنها پشــتیبانی و حمایــت خواهد کرد.همتی 
 اظهار داشت: جوانان جویای کار در استان می توانند از 
تعاونی های برتر هرمزگان الگو بگیرند و گام های جدید 
و تحول بخشی با راه اندازی تعاونی های جدید، بردارند. 
وی با اشــاره به راه اندازی سامانه اینترنتی ثبت نام افراد 
بیکار و جویای اشتغال توسط اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی استان هرمزگان، اضافه کرد: سامانه ای طراحی 
شده است که همه افراد جویای کار در استان هرمزگان 
می توانند در آن ثبت نام کنند و از این طریق تعداد دقیق 
افراد متقاضی و جویای شــغل و کار، رشته تحصیلی و 
محل زندگی این افراد، مشــخص خواهد شد.  استاندار 
هرمزگان بیان داشــت: این ســامانه مبنای کار ما برای 
شناسایی تعداد دقیق افراد بیکار در هرمزگان، رشته های 
تحصیلی و علاقه مندی آنها خواهد بود و از همه جوانان 
و افراد جویای کار در هرمزگان می خواهیم در این سامانه 
ثبت نام کنند تا با برنامه ریزی جامع دغدغه این افراد برای 
اشتغال رفع شود.همتی عنوان کرد: با توجه به فعالیت های 
جدید که در اســتان هرمزگان در دست اقدام است، به 

تناسب نیاز بخش های مختلف، نیروهای جویای کار، 
ساماندهی و تحت آموزش و ارتقای مهارت قرار خواهند 
گرفت. وی ادامه داد: با ورود جدی دانشگاه ها، مراکز فنی 
و حرفه ای و علمی و کاربردی در این زمینه، باید نیروهای 
جوان جویای کار، با آموزش های مهارت افزایی و فنی 
و حرفه ای، در بنگاه های اقتصادی جذب شوند. استاندار 
هرمزگان افزود: بر این اســاس، برنامه ریزی در راستای 
ساماندهی نیروی انسانی جویای کار در استان هرمزگان، 
با اســتفاده از آمار ثبت نام کنندگان در سامانه اداره کل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان هرمزگان، صورت 

خواهد گرفت.

گروه خبر // فرمانده انتظامی هرمزگان 
از کشف 88 هزار لیتر گازوئیل قاچاق 

با ارزشــی بالغ بر 11 میلیارد ریال در 
شهرستان بندرعباس خبر داد.

  سردار غلامرضا جعفری در گفت وگویی 
رسانه ای اظهار داشــت: در اجرای طرح 
تشدید مقابله با قاچاق سوخت ماموران 
تیم عملیاتی و پاســگاه انتظامی ایسین 
با انجــام کار اطلاعاتی و گشــت زنی 
در ســطح حوزه اســتحفاظی یک محل 
دپوی ســوخت را در یکی از روستاهای 
ساحلی شهرســتان بندرعباس شناسایی 
و موضوع را در دســتور کار قرار دادند.

وی افــزود: مأموران پس از شناســایی 
محل دپو با خودروهای پوششی به محل 
اعزام و پس از بررســی اولیه مشــاهده 
شد در چند چهاردیواری تعدادی مخزن 
زیر زمینی به صورت ماهرانه جاســازی 
شــده اســت.فرمانده انتظامی هرمزگان 
تصریــح کرد: در بازرســی از محل دپو 
88 هــزار لیتر گازوئیل کــه قاچاقچیان 
 قصد داشــتند آنها را به کشورهای حوزه 

خلیج فارس انتقال دهند، کشف و ضبط 
شــد.به گزارش فارس ، این مقام انتظامی 
استان ارزش ســوخت های مکشوفه را 
بنا به نظر کارشناسان، 11 میلیارد و ۷۵0 
میلیون ریال عنوان و تصریح کرد: در این 
رابطه یک دستگاه خودرو سواری توقیف 
و به همراه سوخت مکشــوفه به کالای 
و دستگیری  تحویل  قاچاق شهرســتان 

قاچقچیان در دستور کار قرار دارد.

گروه خبر // دبیر کمیسیون عمران مجلس گفت: در قانون جهش 
تولید مسکن معضل فوق را برای همیشه حل کردیم و از این پس 
الحاق اراضی موردنیاز برای ساخت مسکن در شهرهای کوچک و 

بزرگ انجام خواهد شد. 
   احمد جباری با اشاره به مشکلات همیشگی مردم در خصوص الحاق 
اراضی به محدوده شــهرها جهت ساخت مسکن گفت: در قانون جهش 
تولید مسکن معضل فوق را برای همیشه حل کردیم و از این پس الحاق 
اراضی موردنیاز برای ساخت مسکن در شهرهای کوچک و بزرگ انجام 

خواهد شد.وی با انتقاد از بی توجهی دولت گذشته به بحث تولید مسکن 
و واگــذاری اراضی تاکید کرد که در ایــن حیطه در حق جوانان جفایی 
نابخشودنی رخ داده اســت.نماینده مردم غرب هرمزگان در خانه ملت 
افزود: در این زمینه دولت قبل برنامه ای برای ســاخت مسکن نداشته و 
با عدم واگذاری اراضی به متقاضیان، موجب رکود و رشد نجومی قیمت 
مسکن شده است.عضو هیأت رئیسه کمیسیون عمران مجلس خاطرنشان 
کرد: طی جلسه ای که در کمیســیون با حضور رستم قاسمی وزیر راه و 
شهرسازی برگزار کردیم، تاکید شد که الحاق اراضی به محدوده ی شهرها 

به منظور ساخت مسکن با فوریت انجام شود.جباری؛ قانون جهش تولید 
مسکن را قانونی راهگشــا و عملی در زمینه ی مسکن دانست و یادآور 
شد که در کمیسیون عمران و مجلس شــورای اسلامی به مدت 14 ماه 
مشــغول مطالعه، بررسی و تصویب قانون فوق بوده ایم.وی تاکید کرد که 
یکی از اهداف اصلی این قانون الحاق زمین به محدوده شهرها و روستاها 
اســت و بنا بر این شده نمایندگان کمیسیون عمران از تمامی پروژه هایی 
که وزارت راه و شهرسازی در بحث تولید مسکن دارند، در تمام استانها و 
شهرهای کشور بطور مرتب بازدید کنند. به گزارش فارس ، نماینده مردم 
بندرلنگه، بستک، کیش و پارسیان در خانه ملت با تاکید بر اجرای فوری 
و دقیق قانون جهش تولید مسکن اطمینان داد که در حوزه انتخابیه غرب 
هرمزگان بحث الحاق و واگذاری اراضی جهت ساخت مسکن به سرعت 

انجام خواهد شد.

دبیر کمیسیون عمران مجلس خبر داد 

حل مشکل الحاق اراضی به محدوده شهرها و روستاها 

پشت پرده سیاست 

ویژگی های شاخص پهپاد صادراتی ایران   
مهاجر - ۶ علاوه بر سادگی و کاربردی بودنش می تواند ارز آور هم باشد! »مهاجر-۶« 
پهپادی ســاده و در عین حال همه فن حریف است  که حدود چهار سال پیش به کمک 
نیروی دفاعی کشورمان آمد و تا همین الان  در جایگاه بهترین پهپاد های کشورمان قرار 
دارد. اما نکته جالب در این پهپاد این جاست که به شکل ساده ای ساخته شده و با یک 
تغییر جزئی مثل نصب سخت افزارهای الکترونیک  یا اضافه شدن چند بمب، به راحتی از 
یک پهپاد شناسایی به یک پهپاد جنگنده  تغییر شکل می دهد و قادر است همانند پرنده 
ایتالیایی فالکو اهداف خود را منهدم کند. شاید همین ویژگی ساده و کاربردی مهاجر- ۶ 
باعث شــده که نگاه بسیاری از کشــورها به این پهپاد معطوف شده باشد و بسیاری در 
صف خرید آن قرار بگیرند.به گزارش تسنیم، اولین فروند های تولیدی پهپاد مهاجر- ۶ 
 در اسفند 13۹۶ به نیروی زمینی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی تحویل و در درگیری با 
گروهک  های تروریســتی در شمال غرب کشور در تیر ماه 13۹8 هم به  کار گرفته   و 
بعدها این پهپاد ایرانی در کشورهای دیگری از جمله عراق، ونزوئلا و اتیوپی دیده شد.بی 
تردید مهم ترین ویژگی » مهاجر-۶« سادگی آن است و اگر چه از  نظر طراحی مهاجر -۶ 
شباهت  هایی به یک پهپاد ایتالیایی به  نام فالکو دارد،  اما به  وضوح هدف صنایع هوایی 
قدس به تولید رساندن پهپادی با سادگی ساخت و به  دنبال آن قیمت تمام  شده پایین تر 
بوده است و حتی بال ها و دم این پهپاد هم به شکل ساده قابل جدا شدن است.قابلیت های 
این پرنده ایرانی به همین جا ختم نشده و مهاجر- ۶ حتی به خوبی می تواند در جنگ های 
الکترونیک هم به کمک یک نیروی نظامی بیاید. در اردیبهشت 1400 بود که نیروی زمینی 
ارتش از سامانه  های کشف سیگنالی و جنگ الکترونیک خود رونمایی و با نصب روی 
پهپاد مهاجر- ۶ عملًا آن را به یک پرنده کارآمد جنگ الکترونیک هواپایه برای پشتیبانی 
و جنگ الکترونیک مناسب برای نیروهای زمینی تبدیل کرد. این سامانه ها که به  ترتیب 
تیام1400 و طاها1400 نام دارند با جرم ۵ و ۶ کیلوگرمی و قابلیت عملکرد کاملًا خودکار 
توانایی رصد فعالیت  های راداری دشمن و ایجاد اخلال در آن را دارند.مهاجر-۶ همچنین 
توانایی این را دارد که با سرعت 130 تا 200 کیلومتر بر ساعت و در ارتفاع عملیاتی 48۷۷ 
متر )1۶000 پا( تا ارتفاع پیشینه ۵48۶ متر )18000 پا( و با مداومت پروازی نهایی 12 
ســاعت پرواز  کند. طول باند فرود این پهپاد 1۶00 متر اعلام شده است.علاوه بر این ها 
این پرنده ایرانی قادر اســت  انواع محموله های رزمی شامل بمب ها و موشک  های قائم 
و سدید را به  صورت تکی یا دوتایی  حمل کند که  در نتیجه این پهپاد می تواند در حین 
گشت  زنی در صورت مشاهده هدف ارزشمند بدون معطلی اقدام به درگیری با آن کند یا از 
پیش و برای اجرای عملیات تهاجمی به مواضع دشمن خصوصاً اهداف پراکنده و کوچک 
بپــردازد. در آخر فارغ از دیگر توانایی های خیره کننده این پرنده ایرانی به خصوص در 
حوزه شناسایی، باید گفت که طراحی و توسعه و تولید انبوه مهاجر - ۶ در راستای پرکردن 
جای خالی پهپادی با رده وزنی متوسط با هر دو قابلیت شناسایی و تهاجمی و نیز حمل 
سایر محموله  های مورد استفاده در عملیات  های نظامی نشان می دهد روند رو به  رشد 
در صنایع پهپادی کشــور با وجود مشکلات چند سال اخیر ادامه دارد و صنعت دفاعی 
کشــورمان در حال ارائه جایگزین  های به  روز، پیشرفته و چند منظوره برای پهپادهای 
عملیاتی، موفق و پرتعداد قبلی است. این را هم نباید از یاد برد که در کنار تأمین نیازهای 
داخلی وجود تنوع مأموریت  های ممکن با پهپادهای جدید برای رقابت در بازار صادراتی 
امری مؤثر اســت که در مهاجر-۶ وجود دارد و امید می رود در آینده در بازار صادرات 

موفقیت بیشتری کسب کند.

انعکاس
تابنــاک مدعی شــد : گمانه زنی ها و شــنیده  های خبرنگار تابناک اقتصادی  از 
احتمال بسیار بالا برای معرفی و انتصاب محمد طالبی برای ریاست بانک مرکزی 
حکایت دارد و تا حدود زیادی کار ریاست وی بر بانک مرکزی پیش رفته است. 
محمد طالبی ســه ســال قبل در همین ایام با حکم همتی به سمت دبیرکل بانک 
مرکزی منصوب شده بود . مدیرعامل صندوق ضمانت سپرده ها، مدیرعامل بانک 
کشــاورزی، عضو شورای عالی بورس، عضو شــورای فقهی بانک مرکزی، عضو 
هیئت امنای موسســه عالی آموزش بانکداری ایران و عضو هیئت علمی دانشگاه 

امام صادق )ع( از جمله سوابق کاری طالبی است.
  الف نوشــت : محمد مهدی حاج محمدی، رئیس ســازمان زندان  های کشور با 
انتشــار نامه فرمانده یگان حفاظت زندان های استان تهران از برخورد با دو نفر از 
کارکنان متخلف در فیلم های منتشر شده از زندان اوین در ماه های گذشته خبر داد 
و نوشــت: »گفته شده  بسیاری از خطاهای فیلم های  زندان اوین پیش از انتشار یا 
درحال بررسی بود یا رسیدگی شده بود. گرچه عصبانیت در محیط  های کم تنش تر 
نســبت به زندان نیز دور از انتظار نیست؛ اما دو مامور خاطی در تصاویر که با هم 

درگیر شده بودند، دو ماه قبل از انتشار فیلم ها تنبیه شده بودند.«
 نامه نیوز نوشــت : غلامعلی رجایی فعال سیاســی گفت: روحانی حذف شــدنی 
نیســت؛ چرا که این آدم ســابقه 40 ســال خدمت در نظام را دارد، او در مجلس 
شــورای اســلامی و مجمع تشــخیص مصلحت نظام بوده و هشت سال مدیریت 
کشــور را در دست داشته اســت برای همین هم معتقدم وی حیات سیاسی اش را 
در مجمع ادامه خواهــد داد. بحث محاکمه روحانی و بعضی از وزیرانش باید کار 
تندروهای اصولگرایان باشد. متاسفانه اصولگرایان و اصلاح  طلبان دچار یک اقلیت 
تندرو هســتند که این ها بازی ها را به هــم می زنند و می خواهند صحنه بازی را با 

تندروی های خودشان تغییر دهند.
 دور چهارم مذاکرات ایران-عربستان؛ به زودی

ایرج مسجدی درباره مناسبات منطقه ای و نقش عراق در نزدیک سازی دیدگاه های 
ایران و عربســتان گفت:» از طریق همکاری دولت عراق، ســه دور مذاکرات با 
عربســتان در بغداد انجام دادیم و دور چهارم در پی تشــکیل دولت جدید ایران 
برگزار خواهد شــد.« وی با بیان این که ایران کشوری بزرگ و متمدن و آماده هر 
نوع گفت وگویی با کشورها از جمله عربســتان است، اظهار کرد:» ایران آمادگی 
خــود را برای گفت وگو و صلح اعلام   و دســت خــود را برای یاری و کمک به 
سمت کشورهای همسایه و منطقه دراز کرده است.« سفیر ایران در عراق در بخش 
 دیگری از ســخنان خود با اشاره به روابط مستحکم بین ایران و عراق اظهار کرد:
» رسما اعلام کرده ایم که ایران برای بازسازی مناطق آسیب دیده با قدرت در کنار 
عراق خواهد بود. حجم مبادلات تجاری عراق و ایران در سال به 13 میلیارد دلار 
رســیده، عراق با بحران برق دســت به گریبان است و ایران تنها کشوری است که 
در این بحران در کنار عراق ایســتاد. ایران 4۷ میلیون متر مکعب گاز برای مصرف 
نیروگاه های برق به عراق صادر می کند و پرداخت بهای این گاز از سوی عراق به 

صورت نامنظم انجام می شود.« 

تازه های مطبوعات
ایران - این روزنامه در گزارشــی با تیتر »جنگ تمام عیار با کسری بودجه« 
به بررســی وضعیت اقتصادی کشور پرداخت و به نقل از  محمد نصراصفهانی، 
اقتصاددان نوشت: » دولت باید درآمدهای نفتی را به عنوان یک متغیر کم اهمیت 
درمنابع خود درنظر بگیرد و وزن زیادی به آن ندهد. اداره کشور با درآمدهای 
نفتی مســیری بی نتیجه یا کم نتیجه اســت.به گفته وی، هم اکنون شرایط بسیار 
مناسبی برای مسیر جدیدی در اقتصاد بدون اتکا به نفت به وجود آمده است که 
می تواند اقتصاد ایران را از وضعیت فعلی نجات دهد. وابســتگی به درآمدهای 
نفتی هرچند ممکن است در کوتاه  مدت آثار تسکینی به همراه داشته باشد، اما 
در بلند مدت تبعات تخریبی به دنبال خواهد داشــت که از تمام دوره های قبل 

بیشتر است«.
 فرهیختگان- این روزنامه با اشــاره به تشــکیل کمیسیون ویژه طرح صیانت 
ازفضای مجازی ، از سهم کمتر مخالفان نسبت  به موافقان طرح صیانت قبل از 

تشکیل کامل و رسمی کمیسیون ویژه خبرداد. 
 شرق- مولوی عبدالحمید در  گفت و گو با این روزنامه   درباره دلیل حمایتش 
از طالبان گفت:»طالبان متحول شده و دیگر طالبان 20 سال پیش نیستند. الان 
چیزهای امیدوار کننده زیادی وجود دارد؛ از  جمله کشــت خشخاش را ممنوع 
اعلام کرده اند و ان شاءا... مسئله کم آبی حل خواهد شد و آب هیرمند به سمت 

ایران آزاد می شود.« 
 وی در خصــوص حمایتــش از جریــان اصولگرایــی در انتخابــات نیز 
گفــت:» در دنیا همیشــه سیاســت یک جور نیســت، باید تغییــر  کند. این 
دوره هم مــا چنین تصمیمی گرفتیــم. اصولگرایان گفتند یــک دوره هم ما 
را آزمایش کنید، ما نخبگان اهل  ســنت را به کار می گیریم. گفتند شــما این 
 همه بــه اصلاح طلبان رأی دادید، یــک دوره هم به ما اعتمــاد کنید و رأی

 بدهید.«
 آفتاب یزد- این روزنامه طی گفت وگویی با ابوالفضل ظهره وند عضو پیشــین 
مذاکرات هســته ای  با تیتر »دردسر های انفعال در دیپلماسی«  نوشت: »الان 
مشکلی  به دلیل شروع کار دولت اتفاق افتاده یعنی هنوز مسئولیت پرونده کامل 
مشخص نیست که با کیســت؛ آیا با شورای عالی امنیت ملی است، با وزارت 
خارجه است ؟هنوز هم شاید تغییرات لازم در سازمان ها اتفاق نیفتاده است. این 
مســائل روی ابعاد و حوزه رسانه ای تاثیر می گذارد. وزیری که الان به وزارت 

خارجه آمده باید مسلط به پرونده باشد«.
 جــوان - ایــن روزنامــه  با اشــاره به دادرســی روزانه  قاضــی القضات 
 نوشــت: رئیس قوه قضاییه در سخنان اخیر خود با اشــاره به این که شخصاً 
 درخواست  های مردمی را دریافت و تا حصول نتیجه دنبال می کند، گفت : »من هر روز 
شــخصاً حداقل 10 درخواســت مردمی را تا حصول نتیجه پیگیری می کنم 
و پیــام  هایی را کــه به  صورت مکتوب، مجازی یا تلفنــی دریافت می کنم به 
قســمت های مختلف می فرستم تا رسیدگی شــود و همکاران ما به این پیام ها 

جواب می دهند.«.

فرمانده انتظامی هرمزگان خبر داد 

جلوگیری از انتقال 88هزار لیتر سوخت به کشورهای حوزه خلیج فارس 

روابط عمومی 
با مصرف  ماهی و میگو، كودكانی سالمتر    ، شادابتر و باهوش تر خواهید داشت شیلات هرمزگان 
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نانوایان متخلف هرمزگانی جریمه شدند 
  گروه خبر // معاون نظارت، بازرسی و حمایت از حقوق مصرف 
کنندگان سازمان صنعت،معدن وتجارت هرمزگان گفت: برای ۸۳ 
واحد نانوایی پرونده تخلف تشکیل شده است. نان اصلی ترین و پر 
مصرف ترین اجزای سفره هر ایرانی است که به طبع کیفیت و رعایت 
بهداشت در پخت آن در سلامت عمومی جامعه تاثیر زیادی دارد. 
در ســال های اخیر در اقصی نقاط کشور از جمله هرمزگان شاهد 
بی کیفیت شــدن نان و کم فروشی در برخی از نانوایی ها هستیم و 
برخی از نانوایان با استفاده از وضع موجود اقدام به کاهش حجم نان 
و حتی گران فروشی می کنند. این نکته را نمی توان به تمام نانوایان 
تعمیم داد چرا که بسیاری از نانوایان استان با درک وضعیت بیماری 
کرونا و شرایط اقتصادی مردم سعی می کنند با بهترین کیفیت ممکن 
و رعایت حداکثری بهداشت و رعایت حقوق مصرف کنندگان نانی 
با کیفیت را بر ســر سفره مردم هدایت کنند. اما برخی سودجویان 
نیز هســتند که اصول اخلاقی را زیر پا گذاشته و نانی بی کیفیت به 
مردم تحویل می دهند، این در حالی اســت که گشت های نظارتی 
و بازرســان همواره بر نوع فعالیت نانوایان نظارت می کنند تا در 
صورت بروز تخلف به متخلفان برخورد کنند. در ســال جاری نیز 
این گشت ها با جدیت بیشتری کار خود را انجام دادند و آنطور که 
از آمارها بر می آید حدود ۸۳ نانوایی متخلف در هرمزگان شناسایی 
و جریمه شــدند. عبدالرضا پیروی منش معاون نظارت، بازرسی و 
حمایت از حقوق مصرف کنندگان سازمان صنعت،معدن وتجارت 
هرمزگان در همین زمینه اظهار داشــت: بــرای بهبود کیفیت ارائه 
خدمات واحدهای نانوایی و نقش آن در ســبد مصرفی خانوارها، 
2600 مورد بازرسی از واحدهای نانوایی در سطح استان انجام شده 
است.وی با بیان اینکه مجموع تخلفات کشف شده 121 مورد است 
و عمده تخلفات این نانوایی ها عدم رعایت نکات بهداشتی، نداشتن 
پروانه کسب و کم فروشی است، اظهار داشت: گشت های مشترک 
به صورت مســتمر از واحدهای نانوایی استان صورت می گیرد و 
متخلفان به تعزیرات حکومتی معرفی می شوند.به گزارش  تسنیم 
، معاون نظارت، بازرســی و حمایت از حقوق مصرف کنندگان در 
پایان خاطرنشــان کرد: مردم هرگونه تخلفات واحدهای صنفی از 
قبیل کم فروشی، گران فروشی و عرضه خارج از شبکه را می توانند 
با شــماره 124 در میان بگذارند تا گزارش های مردمی در اسرع 

وقت بررسی شود.

تمدید مهلت ثبت  نام وام ودیعه مسکن
 تا پایان آذر ۱4۰۰

  گروه خبر // ســتاد ملی کرونا مهلت ثبت نام برای دریافت وام 
ودیعه مسکن مســتأجران را تا پایان آذرماه امسال تمدید کرد.در 
چهل و نهمین جلســه کارگروه مقابله با پیامدهای اقتصادی کرونا 
پیشنهاد وزارت راه  و شهرســازی برای تمدید زمان ثبت نام وام 
ودیعه مسکن تصویب شد.بر این اساس متقاضیان دریافت این وام 
تا پایان آذر 1400 مهلت دارند برای دریافت این وام در ســامانه 
جامع اقدام ملی مسکن tem.mrud.ir ثبت نام کنند.پیش از این 
زمان مهلت ثبت نام وام ودیعه مسکن تا پایان شهریور  امسال بود.

* چه کسانی می توانند ثبت نام کنند؟
به گزارش تسنیم، مستأجران مشمول این وام که سررسید قرارداد 
اجــاره آنان تا پایان آذرماه 1400 اســت می توانند برای دریافت 
این وام ثبت نام کنند. پیش از این تنها مســتأجرانی که سررســید 
اجاره های شــان تا پایان شهریور بود، می توانســتند برای این وام 
ثبت نام کنند.تاکنون حدود 22۵ هزار خانوار اجاره نشین موفق به 
دریافت این وام شده  اند و در مجموع بیش از 4۸00 میلیارد تومان 
به آنان پرداخت شده است. در ســال 1۳۹۹ در مجموع 4هزار و 
۷62 میلیارد تومان پرداخت شد و امسال نیز تا پس از تمدید این 
مصوبه، تاکنون بیش از ۹6 میلیارد و ۵00 میلیون تومان به حساب 
متقاضیان واریز شــده اســت.مبلغ وام ودیعه در تهران ۷0 میلیون 
تومان، ســایر کلان شهرها 40 میلیون تومان و در سایر شهرها 2۵ 
میلیون تومان است.به گزارش تسنیم، متقاضیان دریافت وام ودیعه 
مسکن باید شرایط زیر را دارا باشــند؛ـ باید متأهل یا سرپرست 
خانوار باشند.ـ  باید دارای اجاره نامه رسمی یا اجاره  نامه ثبت شده 
در سامانه ثبت معاملات املاک و مستغلات و دارای کد رهگیری 
باشند.ـ چنانچه متقاضی تا حداکثر 2 هفته از تاریخ معرفی به شعب 
بانکی نسبت به تکمیل مدارک خود و ضامنین اقدام نکند، نسبت به 

رد درخواست متقاضی اقدام می   شود.

سازمان غذا و دارو : 
گمرک اطلاعات موجودی انبارها را نمی دهد 

 گروه خبر // مدیرکل امور دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا 
و دارو گفت: گمرک هیچ وقت حاضر نشــده اطلاعات موجودی 
کالاهایی که در اختیار انبارهای عمومی است را به وزارت بهداشت 
بدهد. سید حیدر محمدی، در ارتباط تلفنی با برنامه گفتگوی ویژه 
خبری شبکه دو سیما، به موضوع رسوب کالاهای سلامت محور 
در گمرک اشــاره کرد و افزود: صحبت هایم را با طرح چند سوال 
شــروع می کنم؛ اول اینکه این کالاها در گمرک رســوب کرده یا 
انبارهای عمومی؛ که اگر در انبارهای عمومی باشد رئیس انبارهای 
عمومی باید پاسخگو باشد نه گمرک.وی ادامه داد: سوال دوم این 
است که چرا بعد از اینکه سامانه های همه وزارتخانه ها به هم وصل 
شد و سامانه جامع تجارت تشکیل شد، گمرک هیچ وقت حاضر 
نشده اطلاعات موجودی کالاهایی که در اختیار انبارهای عمومی 
است را به نهادهای تخصصی مثل وزارت بهداشت، وزارت جهاد 
کشــاورزی، وزارت ارتباطات و وزارت صمت قرار دهد.محمدی 
افزود: در شــرح ۹۵ درصد کالاهایی کــه در گمرک وجود دارد، 
محصول دارویی نوشــته شده اســت و اعلام کردند نمی دانیم چه 
کالایی اســت و ما هم نمی دانیم و ما با صاحبــان کالا که 220 
شــرکت در حوزه دارو بودند، مکاتبه کردیم.مدیرکل امور دارو و 
مواد تحت کنترل ســازمان غذا و دارو درباره ســرم هم گفت: در 
یکی از کارخانه های تولید ســرم با مشکل کمبود در بازار مواجه 
شدیم و مجبور شدیم سریعاً واردات را انجام دهیم و در این زمان 
پیامی در فضای مجازی منتشــر شد که محصولات شرکت ترکی 
لاک ترکیه مشکل دارد که بر حسب تکلیف؛ موضوع را با وزارت 
بهداشــت ترکیه بررسی کردیم و متوجه شدیم که این محصولات 
مشکل دارد و به گمرک اعلام کردیم اگر از این مورد وجود دارد، 

اجازه ترخیص ندهند.

بشاگرد در آستانه واکسیناسیون صد درصدی 
  گروه خبر // مدیر شبکه بهداشت و درمان بشاگرد گفت: طرح 
واکسیناسیون همه افراد بالای 1۸ سال در شهرستان بشاگرد آغاز 
 شد.به گزارش خبرنگار دریا ، پیرداد نجفی افزود: این طرح به مدت 
4 روز در شهرســتان بشاگرد با کمک بسیج و دستگا های اجرایی 
آغاز شده و تا شنبه ادامه دارد.وی با اشاره به اینکه تاکنون ۸ هزار 
نفر در بشاگرد واکســن کرونا دریافت کرده اند، گفت: در بشاگرد 
1۹ هزار نفر واجد شرایط دریافت واکسن کرونا هستند.مدیر شبکه 
بهداشت بشــاگرد افزود: با اجرای این طرح همه افراد بالای 1۸ 
ســال در بشاگرد واکسینه می شوند.نجفی با بیان اینکه افراد نیاز به 
نام نویســی ندارند، افزود: افراد بالای 1۸ سال با در دست داشتن 
کارت ملی یا شناسنامه برای دریافت واکسن به مراجع تجمیعی محل 
ســکونت خود مراجعه کنند.وی گفت: همه امکانات سپاه بشاگرد 

برای کمک به کادر درمان بسیج شده است.

خبری

 گروه گزارش // بندر شــهید رجایــی به عنوان گل 
سرسبد بنادر کشور و دروازه طلایی ایران در سال های 
اخیرتوسعه آن حرکت رو به شتابان توسعه را در پیش 
گرفته و تجربه این بندر می تواند الگویی برای سایر بنادر 

کشور باشد. 
  بندر راهبردی شهید رجایی یکی از ۷1 فعال و در عین 
حال بزرگ ترین بندر تجاری کشور است که از دهه 60 
تاکنون پذیرای میلیاردها تنُ کالای ترانزیتی، صادراتی 
و وارداتی به داخل و خارج از کشــور بوده و امروز هم 
توانسته از تحریم های ظالمانه آمریکا عبور کند.قرارگرفتن 
در دهانــه ورودی خلیج فارس و تنگه هرمز، بهره مندی 
از تجهیــزات مدرن، اتصال به شــبکه بین المللی ریلی، 
امکان واگذاری زمین و دیگر امکانات به سرمایه گذاران 
 بخش خصوصی و ده ها مزیت دیگر موجب شده تا بندر 
شهید رجایی بندرعباس به یکی از موفق ترین سازمان های 
بندری در خاورمیانه تبدیل شــود.دراین شرایط سخت 
کرونــا و تحریم همچنان پرچم بندر شــهید رجایی در 
زمینه صادرات و واردات بالاســت و همواره خبرهای 
خوبی از آن شنیده می شــود تا مردم در زمینه کالاهای 
اساسی و مواد اولیه وتجهیزات دغدغه ای نداشته باشند.
از طرفی تحریم های بین المللی و شــیوع ویروس کرونا 
 مانع از توسعه زیرساخت های بندری در مجتمع بندری 
شــهید رجایی نشد و دولت دوازدهم در آخرین ماه های 
فعالیت خود توانست با ایجاد یک پست اسکله و افزودن 
۳1 هکتار به پســکرانه این بندر، حلقــه تحریم را در 
صنعت دریایی و بندری بشکند که نشان از توسعه شتابان 

بزرگترین بندرتجاری و کانتینری دارد.
  طرح های مهم دریایی و بندری در شرایط سخت 

آغاز شد
  مدیرعامل ســازمان بنادر و دریانوردی تیرماه امسال 
درمراســم بهره برداری از الحاق ۳1 هکتار پسکرانه در 
اســکله شــهید رجایی به اهمیت این طرح ها، سهولت 
صادرات و توســعه سرمایه گذاری اشــاره کرد و گفت: 
افتتاح این طرح هــای بزرگ و مهم دریایی و بندری در 
شرایطی است که کشور با سخت ترین تحریم ها و شیوع 

ویروس کرونا روبرو است.
  محمد راســتاد با بیان اینکه امروز ۳1 هکتار پسکرانه 
در اسکله شهید رجایی وجود دارد که امکان پهلوگیری 
کشــتی ها تا ظرفیت 1۸ هــزار و TEU 400 را دارد، 
افزود: ناوگان کشتیرانی کانتینری امروز به دنبال استفاده از 
کشتی های بزرگ است، لذا بنادری در گردونه کشتی های 
کانتینری قرار می گیرند که قابلیت پذیرش کشــتی های 

بزرگ را داشته باشند.
  وی بــا بیان اینکــه اعماق کانال هــای ورودی بنادر 
افزایش پیدا کرده است، گفت: سه پست اسکله نفتی برای 
پهلودهی کشــتی های نفتکش در بندر شهید رجایی به 
بهره برداری رسید که موجب تسهیل صادرات نفتی خواهد 
شــد.از طرفی تدوین استراتژی و ایجاد مراکز صنعتی و 
 ســرمایه گذاری حوزه نفتی در حاشــیه دریای عمان و

 خلیج فارس از اصول پدافند غیرعامل کشــور خواهد 
بود که تعالی کشــور در مســیر توســعه دریا محور را 
سبب می شود، موضوعی که در سال های اخیر از سوی 
دولت مردان و صاحب نظران اقتصادی مورد توجه و تاکید 

قرار گرفته اقتصاد دریامحور است.
  محمدرضا اله یار، معاون مهندسی و توسعه امور زیربنایی 
ســازمان بنادر و دریانوردی نیز 26تیرماه امسال گفت: 
تجهیز و بهره برداری از اسکله های نفتی بندر شهیدرجایی 

ســالانه 26میلیون تن به ظرفیت نفتی این بندر اضافه 
می کند.

  مدیرمنطقــه ویــژه اقتصادی بندر شــهید رجایی نیز 
در اهمیت بهره برداری از ســه پست اســکله نفتی در 
بندرخلیج فارس نیز گفت: با بهره برداری از این اسکله ها 
که از نوع شمع و عرشه و با امکان پهلوگیری شناورهای 
نفتکش 100 هزار تنی اســت، زیرســاخت لازم برای 
صادرات سالانه ۳4 میلیون تن فرآورده های نفتی شامل 
بنزین، گازوییل، نفتا، میعانات گازی، نفت کوره و سوخت 
شناورها فراهم می شود و ظرفیت صادرات فرآورده های 
نفتی از بندر شهید رجایی ۳0 درصد افزایش پیدا می کند.
به گفته محمدی کرجی ران، این اسکله های نفتی به طول 
یک هزار و ۳00 متر، ۸۵0 متر عرشه و 16 متر عمق در 
ضلع شــرقی حوضچه  بندر شهید رجایی واقع شده که 
ســاخت آن ها با قابلیت پذیرش شناورهای بزرگ نفتی 
با اتکا بر توان داخلی صورت گرفته است.وی ادامه داد: 
امروز خوشــبختانه در بنادر استان هرمزگان برای انواع 
کالاها و کشتی ها، اسکله و پایانه های مخصوص وجود 
دارد که قابلیت خدمات دهی دارند و در سه سال اخیر و 
با وجود تحریم های سخت، سازمان بنادر و دریانوردی 
به ویژه بنادر هرمزگان توانسته در تخلیه و بارگیری کالا 

عملکرد مناسبی داشته باشد.
  اثبات ناکارآمدی تحریم ها با بومی سازی دانش 

بندری
در راستای تأثیر توسعه بندر شهید رجایی و عوامل مؤثر 
بر آن در توسعه تجاری کشور« یکی از موضوعات مهم و 
جدی که برای مدیران سازمان بنادر و دریانوردی کشور و 
استان هرمزگان حائزاهمیت می باشد و تلاش های زیادی 
تاکنون صورت گرفته، »بررسی روند پیشرفت فاز سوم 
طرح توســعه بندر شهید رجایی است که بهره برداری از 
یک پست اســکله و ۳1هکتار بارانداز پایانه کانتینری 

بندرشهید رجایی و همچنین سه پست اسکله نفتی در بندر 
خلیج فارس در 24 تیرماه سال 1400 و آیین بهره برداری 
از 16 طرح زیربنایی سازمان بنادر کشور در همین راستا 

صورت گرفت.
  مرحله ســوم طرح توسعه بندر شــهیدرجایی و سه 
پست اســکله نفتی، 2 مگاپروژه توســعه ای هستند که 
در قالب طرح های ســال جهش تولید برای ســازمان 
بنادر و دریانوردی تعریف شــده است.مدیرکل بنادر و 
 دریانوردی هرمزگان گفت: مرحله سوم طرح توسعه بندر
 شهید رجایی شــامل احداث سه پست اسکله به طول 
1400 متر است که امکان پهلوگیری شناورها با ظرفیت 
1۸ هزار و TEU 400  را فراهم می کند و از ســویی 
جایگاه بندر شهید رجایی را در رقابت با سایر بنادر منطقه 
ارتقا خواهد داد.علیرضا محمدی کرجی ران در گفت وگو 
با ایرنا اظهارداشت: طرح توسعه بندر شهید رجایی چه در 
بحث طراحی و چه در حوزه ساخت کاملًا به شکل بومی 

و با تکیه بر توان داخلی درحال انجام است.
  وی ادامه داد: با اجرای کامل مرحله سوم طرح توسعه 
بندرشــهید رجایی؛ ظرفیت اســمی تخلیه و بارگیری 
ترمینال کانتینری بندرشهید رجایی از ۳.6  به ۸.4 میلیون 
TEU افزایش پیدا می کند.وی با بیان اینکه بهره گیری 
از ایــن تجهیزات کمک می کند تــا عملیات جابه جایی 
انــواع کالای نفتی و غیرنفتی در بزرگترین بندر تجاری 
کشور بدون کوچک ترین آسیبی انجام شود، تصریح کرد: 
سازمان بنادر و دریانوردی تجهیزات و شناورهای مورد 
نیاز کشور را به ســازندگان داخلی سفارش داده است 
که این امر ضمن باعث فعال شــدن بیش از پیش صنایع 

دریایی کشور می شود.
  فرامــوش نکنیم که بندر شــهید رجایی بــه عنوان 
بزرگ ترین، فعال ترین و مدرن ترین بندر کشور به دلیل 
قرارگیری در نقطه اتصال مسیر دریایی کریدور جنوب به 

شمال به مسیرهای جاده ای و ریلی کشور، نقشی کلیدی 
را در راستای برقراری ارتباط کشورهای آسیای جنوب 
شــرقی و اروپا برای این بندر رقم زده است، لذا تجهیز 
و توسعه این بندر به همراه توسعه زیرساخت های حمل 
و نقل کالاهای ترانزیتی، نقش مهمی در توســعه صنعت 

ترانزیت کشور ایفا می کند.
  "تبدیل بنادر ایران به بنادر نســل ســوم" نیز موضوع 
بسیار مهمی اســت که از دی ماه ســال گذشته محمد 
اسلامی )وزیر راه و شهرسازی پیشین( در مراسم امضای 
تفاهم نامه همکاری بین سازمان بنادر و دریانوردی، یک 
شرکت چینی و چند شرکت داخلی برای سرمایه گذاری 
در اراضی 2 هزار و 400 هکتاری بندر شهید رجایی به 
ارزش 100 هزار میلیارد ریال و ۸00 میلیون یورو، بر آن 
تاکید داشت و یکی از ابعاد اهمیت سرمایه گذاری ها در 
اراضی پس کرانه شهید رجایی را ایجاد 20 هزار اشتغال 

عنوان کرد.
  وی ســرمایه گذاری در اراضــی پــس کرانــه بندر 
شــهیدرجایی را در پنج حوزه از جمله ساخت کانتینر، 
 ایجــاد کارخانجات روی، ســرب و منگنــز، احداث
 کارخانه های تولید لوازم خانگی و ایجاد پالایشــگاه 
برشــمرد و معتقد بود: با تبدیل بنادر شــهید رجایی و 
سایر بنادر کشور به بنادر نسل سوم سهم بازار ایران در 
قیمت تمام شــده کالاها کاهش یافته و در عین حال با 
ایجاد جذابیت های اقتصادی و تجاری و همچنین ایجاد 
ظرفیت تولید بار در بنادر و ایجاد صنایع و ظرفیت های 
 فناوری مواد کمک به افزایــش قدرت ترانزیت خواهد 

بود.
  مشــارکت بنادر کشــور در تحقــق بهره وری 

اقتصادی
  پس از روی کار آمدن دولت ســیزدهم نخستین مقصد 
نماینده وزارت راه وشــهری بازدید از مرحله سوم طرح 

توسعه بندر شهید رجایی بود که نشان از اهمیت توسعه 
ظرفیت های بندری و دریایی دارد و از طرفی با تعریف 
ســاز وکارهای جدید برای سرعت بخشیدن به توسعه 
زیرســاخت های آن، این بندر راهبردی در بندرعباس 
همچنان به عنوان سرآمد بندرهای کشور خواهد درخشید.

ســید حسین میرشــفیع، در بازدید 11 شهریور خود از 
بندرشهید رجایی به اهمیت فرمان 10 ماده ای وزیر راه 
و شهرسازی اشاره کرد و اظهارداشت: در راستای توسعه 
صادرات بیشتر و همچنین برای جذب تزانزیت و استفاده 
مناسب از ظرفیت های دریایی نیازمند بازاریابی علمی 

و فعال هستیم.
 وی با اشاره به وجود ظرفیت های مناسب توسعه در بنادر 
کشور، بیان کرد: یکی از کارهایی که در راستای بهره وری 
بالاتــر از این ظرفیت ها می توان انجام داد هم پوشــانی 
ظرفیت بنادر است؛ براین اساس برای بهره وری اقتصادی 

نیازمند مشارکت همه بنادر هستیم.
  اســتفاده بنــادر کشــور از تجربیــات بنــدر 

شهید رجایی
  نماینده ویژه وزیر راه و شهرسازی همچنین به اهمیت 
مرحله سوم طرح توسعه بندرشهید رجایی و انتقال تجربه 
این پروژه راهبردی توســط متخصصان داخلی به سایر 
بنادر تاکید کرد و ابرازداشت: یک زمانی ساختن مرحله 
سوم بندرشهید رجایی برای ما یک رویا بود اما امروز به 
راحتی و با اعتماد به نفس کامل می توان طرح هایی مانند 
مرحله ســوم طرح توسعه بندر شهید رجایی را در بنادر 

دیگر کشور عملیاتی نمود.
  میرشفیع اضافه کرد: خوشــبختانه با وجود تجربیات 
مشــاوران و ظرفیت پیمانکاران و مهم تر از همه اعتماد 
به نفس متخصصان این طــرح، می توان از تجربه پروژه 
بندرشهید رجایی در سایر بنادر استان هرمزگان و کشور 

نیز استفاده کرد.
  بندر راهبردی شــهید رجایی در 2۳ کیلومتری غرب 
بندرعباس مرکز استان هرمزگان و در شمال جزیره قشم 
و تنگه هرمز واقع شده که با داشتن روابط دریایی و مبادله 
کالا با ۸0 بندر شــاخص بین المللی به عنوان بزرگترین 
بندرتجاری و کانتینری و همچنین دروازه طلایی اقتصاد 
ایران مطرح است و سهم ۵0 درصدی از تجارت ایران را 

به خود اختصاص داده است.
  به گزارش ایرنا ؛ این بندرکانتینری با داشتن ظرفیت های 
مختلفی همچون پایانه نفتی، کانتینــری، کالاهای فله، 
جرثقیل های بزرگ ریلــی و زرافه ای، اتصال به راه آهن 
سراســری و اراضی پشتیبانی نقش حیاتی برای اقتصاد 

دریا محور در کشور ایفا می کند.

نــاوگان کشــتیرانی کانتینــری 
امــروز بــه دنبــال اســتفاده از 
کشــتی های بــزرگ اســت، لذا 
بنادری در گردونه کشــتی های 
کانتینــری قــرار می گیرنــد که 
قابلیــت پذیــرش کشــتی های 

بزرگ را داشته باشند

,,

تجربه توسعه بندر شهید رجایی برای سایر بنادر كشور

آگهی نتیجه انتخابات انجمن صنفی کارفرمایی 
مالکان کشتی های صید صنعتی استان هرمزگان

باســتناد ماده ۱۳۱ قانون کار و آئین نامه مصوب ۱۳۷۱/۱۰/۰6 هیات وزیران و به موجب صورتجلســه های مورخ 
۱۳99/۱۰/۱4 مجمع عمومی و مورخ ۱4۰۰/۳/22 اولین جلســه هیئت مدیره بدینوسیله اسامی و سمت هر یک از 
اعضاء اصلی و سایر اعضاء علی البدل هیات مدیره و بازرسان انجمن فوق الذکر به شرح ذیل اعلام می گردد. ضمناً اعتبار 
دوره فعالیت هر یک از اعضاء هیئت مدیره انجمن تا تاریخ ۱4۰۳/4/۰6 و بازرسان تا تاریخ ۱4۰۱/۰4/۰6 می باشد .

 ضمناً باستناد ماده 22 اساسنامه انجمن یاد شده کلیه اسناد مالی و اوراق بهادار انجمن با امضاء رئیس هیات مدیره 
یا دبیر به اتفاق خزانه دار ، ممهور به مهر انجمن و سایر مکاتبات عادی و اداری با امضای رئیس هیات مدیره یا دبیر 

ممهور به مهر انجمن معتبر خواهد بود .
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آگهی مزایده )نوبت دوم (   
شــعبه اول اجرای احکام حقوقی دادگستري بندرعباس به موجب پرونده اجرائي 880368 ب در خصوص 
دعوي زهرا روانشيد عليه منصور کرماني جهرمي که محکوم به فروش اموال منقول گردیده است که در این 

راستا به شرح ذیل به مزایده گذاشته مي شود . 
خلاصه گزارش بازدید: در پاسخ به قرار کارشناسي پرونده به شماره 8509987644800019 و شماره بایگاني 
به شماره 880368 موضوع ارزیابي قيمت اقلام فروشگاه لوازم برقي ، اینجانب ضمن حضور در دفتر دادگاه 
و مطالعه مفاد پرونده و بررسی اقلام موجود در مغازه واقع در ميدان برق به استحضار می رسانم ارزش اقلام 

برقي و الکترونيکي موجود در مغازه به شرح پيوست و جمع ارزش8.137.155.000 ریال )هشت ميليارد و یکصد و سی و هفت 
ميليون و یکصد و پنجاه پنج هزار ریال ( برآورد مي شود که اقلام به شرح زیر مي باشد :

محافظ گراند زمين. ترانس 750 الکترانس. فيش انتن. جک و فيش هالوژن. کليد فيوز فشار قوي . کليد کنتاکتور. فيوز سه فاز. جمپر 
100 پایه استارت مهتابي. گوشی ایفون قدیمی . کليد تو کار. جعبه تقسيم. فيوز مينياتوري. ترمينال فيش خور. چسب نواري . کليد 
توکار. پست تک قلو. نگهدارنده ریلی پيج بست دیواري . پایه فيوز. رول پلاک. سرپچ13 تابلو فشار قوی. پيچ مهره . بست گراند. 
کليپس تکي.سرپيج سراميکي. سه راهي فشار قوي. امپر ميتر تابلو. بست ایستایي دیواري. امپلی فایر مستعمل ترانس، کليد  رکتی فایر 
تابل قرق. وایر شو . سرپيچ تابلو فشار قوي و سرپيچ کابل تابو. پيچ و مهره. بست گراند. فيوز 400 امپر. فيوز فشنگي تلفن ست، تلمتر 
، سنسور حرارتيسانسوم. رله فنري فيوز سی امپر. دهنه ميکروفن. اداپتور. رله زیمنس، المنت کادیلاک .اریستور محافظ متفاوت. اي 
فون ناسيونال. الارم پنل آتش نشاني! متعلقات اي فون قدیمي. فيوز دیواری. سرکابل فشار قوي. بوبين. سرپنل تابلوی برق .لامپ. 
بست دیواری بست ایستاده تک پا. ترانس مستعمل.کابلشو کليد رکني. سر سيم فلزي خاردار. اریستور. کویل  جریان. ترانس. کابل 
مفتولي رابط فشار قوي. پيچ گوشتي. بست پلاستيکی دیواری. کليد فيوز کنتاکتور سه فاز کليد فيوز فشار قوي. فيوز کنتاکتور. کليد 
فيوز 250 امپر. پایه فيوز سراميکي. فيوز فشنگي و کتابي.  دکمه محافظ پلاستيکي فشار ریلي. لوازم مستعمل کليد پریز. لامپ چراغ 
خواب . پایه لامپ. دوشاخ پلاستيکي. پنکه تهویه اشپزخانه. پایه فيوز سراميکي. پایه فيوز برق فشار قوي پایه نگهدارنده فيوز فشنگي.

لوازم لامپ مهتابي چوک و پایه. محافظ سيم جعبه تقسيم. بست فلزی. کابلشو پریز توکار. چوک مهتابي. پایه مهتابي و استارت. محافظ 
کولر یخچال. المنت هيتر اساما ژاپن. کليد قطع وصل. دوشاخه خارجي بست کابل. کليدگردان. لامپ گازي متال. استارتر قوي. ترمينال 
اتوبوسي. موف و کابلشو پرس کن. لامپ دوسر هالاید. انواع بست. پيچ و مهره ستاره ای. پنجره اي لامپ سقفي کاذب. جاي لامپ 
مربعي. جا لامپي. کفش دکلبندي. سيني لوستر. لوستر مستمعمل. لوستر سقفي کوچک. سيم مستعمل. موف اتصالي. رابط سه طرفه. 
سابداکت فشار قوي. جعبه فيوز.کوپلينگ. حباب لامپ. رابط مينياتوري رابط مسي مينياتوري. صفحه دار . جعبه سر حباب سقفي. 
انواع کابل. کابل دو رشته اي لامپ. پریز روکار درب دار . پيچ مهره تير برق. زنگ اخبار .لوازم مستعمل برقي. کنتور سه فاز ، پروژکتور 
400. پایعه حبابي لامپ خيابانی انواع لامپ گازي 400 و 250 .چراغ دو کاره.هالوژن. انواع کابل برق مفتولي و تلفن و سه رشته اي 
ساختماني. انواع داکت. حباب بزرگ لامپ گازي خياباني تيربرق. لوله خرطومی تابلو برق فلزي فيوز خور. انواع اریستور . پنل ایفون 
.گوشی ایفون. کليدخلباني. درب بازکن. انواع فيوز. انواع ترمينال. فيش تلفن. ترانس. کنتور سویيسي قدیمي. ترانس فشار ضعيف.مبدل 
رکتي فایر. منبع مبدل. گاوصندوق. لامپ الارم. انواع کليد. ایفون فراخوان دوتایي. لامپ تنگستن. لامپ تابلو .چسب نوار عایق. تهویه. 
فن. کنتاکتور مبدل کنتاکتور دانفس و شل. یکسو کننده فشنگي. ال اي دي تابلوي برق. قاپ ال ایدي تابلو . سرجوش با جعبه . کابل 
پرس کن فشار قوي. کوپلينگ استراکچر. نگهدارنده لامپ سقفی انواع پایه لامپ . دوشاخه قوي. سر کابل تقسيم چهارتایی فشار قوي 
فلزي. انواع استارتر. تغذیه شبکه سقفي ترانس. سيم سيار. مبدل تلفن به دوشاخ. استارتر چپگرد راستگرد. انواع کانکتور . کابل رابط 
برق رادیوئي. قاب هالوژن بزرگ استخري. انواع کليد. بست ال ان بي. شاسی زنگ توکار. لامپ گازی 160 و 250 .حباب فلزي تير 
برق. انواع پایه فيوز و رول پلاک. کليد پریز تبدیل طلایي. مقره برق 400. حلقه 8 ضلعي نگدارنده پایه کابل تابلو. استارت مهتابي. 
لامپ 60 و 110 وات. روت مسي گراند. لامپ اسرام. انواع بست. موف متصل کننده سيم انواع مختلف. کليد تابلوي فشار قوي. مرکر 
کابل. فتوسل با فيوز. تایمر معمولي. تایمر استارت انواع تایمر مولتي رنج. انواع فتوسل. پنل ميتر. تابلو جعبه فيوز. کابل روکش دار.

کابل دوبل. سه شخه ارت دار نر.سه شاخه ارت دار. کنتاکتور المانی 15 امپرصنعتی. کنتاکتور 80 امپر.نگهدارنده وبست کابل پلاستيکی. 
کنتاکتور صنعتی محافظ دار . بست ایستایي. لامپ گازی جيوه اي . استارت مهتابی. حباب مهتابی .بست کابل کائوچوئی و انواع فيوز.

ضمنا جهت اطلاع از موارد ریز و تفکيکی قيمت ها و اقلام و مطالعه نظریه کارشناسی به این اجرا مراجعه نمایيد .
1- فروش نقدی است . و حداکثر مهلت پرداخت بهاء یک ماه می باشد. 

2- کليه هزینه های مربوط به معامله از هر قبيل و از هر جهت به عهده خریدار است.
3- پيشنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگی اجرای احکام مبلغ 10 درصد مبلغ ارزیابی شده را بصورت سپرده 

نقدی بحساب شماره 2171295409008 نزد بانک ملی شعبه دادگستری تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند.
 4- اجرای احکام در رد یا قبول پيشنهاد مختار است .

5- مزایده در روز ســه شنبه ساعت 12 مورخ 1400/07/06 در محل دفتر شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس واقع در رسالت 
جنوبی کوچه فتح المبين مجتمع قضایی شهيد بهشتی بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین قيمت را پيشنهاد نماید.

6- در صورتی که برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قيمت 
 و خســاراتی که از تجدید مزایده حاصل شــود خواهد بود که بدواً از ســپرده اواستيفا می شود و سپرده تا تعيين کسر قيمت و خسارات وارده 
مسترد نخواهد شد و متقاضيان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع بيشتر می توانند به شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس مراجعه 

نمایند.

مجتبی عطایی زاده بندری- دادورز شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 گروه خبر // رئیس انستیتو پاستور ایران 
لازمه بازگشایی مدارس را واکسینه کردن 
دانش آموزان عنوان کرد و گفت: با توجه 
به اینکه کارآزمایی بالینی واکسن مشترک 
برای  ایران و کوبا )پاستوکووک(  کرونای 
تزریق به کودکان در کوبا با موفقیت پشت 
سر گذاشته شد، می توان این واکسن را به 

کودکان ایرانی هم تزریق کرد. 
  واکســن کرونای مشــترک انستیتو فینلای 
کوبا و انستیتو پاستور ایران در کوبا به عنوان 
»سوبرانا2« و در ایران به عنوان پاستوکووک 
نامگذاری شــده است.دکتر علیرضا بیگلری 
افزود: پاســتوکووک یکی از واکســن های 
ایمن و در دســترس برای تزریق به کودکان 
است.وی ادامه داد: با توجه به  گسترش قابل 
توجه دسترســی ایرانیان به واکسن کرونا در 
روزهای اخیر، قطعا وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی، برنامه تزریق واکسن کرونا 
به کودکان را نیز اعلام می کند.رییس انستیتو 
 پاستور ایران تصریح کرد: تاکنون، کودکان در 
اولویت های سنی تزریق واکسن کرونا قرار 
نداشــتند و در هفته های آینده در این  مورد 

تصمیم گیری می شود.

*  مجوز مصرف اضطراری سوبرانا2 
در کوبا اخذ شد 

 بیگلری اظهار داشت: مطالعه واکسن سوبرانا 
2 در کوبا روی کودکان انجام و مجوز مصرف 
اضطراری این واکسن هم دریافت شده است.

وی تاکید کرد که اگر وزارت بهداشت تصمیم 
به تزریق واکسن به کودکان داشته باشد، می 
تواند از این واکسن استفاده کند. این واکسن 
یکی از  قابل دســترس ترین و مطمئن ترین 
واکســن های موجود اســت که می توان به 
کودکان تزریق کرد.رییس انســتیتو پاستور 
ایران همچنین گفت: نتیجه مطالعات نشــان 
داد که این واکسن در بزرگسالان  باید همراه 
با دز یادآور تزریق شــود اما در کودکان دز 
سوم نیازی نیســت و 2 دز برای رسیدن به 
یادآور  اســت.بیگلری  کافی  ایمنی مطلوب 
شــد: باتوجه به اینکه کارآزمایی بالینی این 
واکســن در کوبا انجام شده است، می توان با 
تایید سازمان غذا و داروی این واکسن را  به 
کودکان ایران هم تزریق کرد.به گزارش ایرنا، 
سخنگوی ســازمان غذا و دارو  روز دوشنبه 
1۵ شهریور در توئیتی از صدور مجوز واکسن 
کوبایی »سوبراناSoberana02( »02( برای 

مصرف اضطراری گروه ســنی 2 تا 1۸ سال 
در این کشور خبر داد.، کیانوش جهانپور در 
 Soberana02 این توییت نوشــت: واکسن
که در ایران با نام پاستوکووک تولید می شود 
در کوبا برای گروه ســنی 2 تا 1۸ سال نیز 
مجوز مصرف اضطراری دریافت کرد.مطالعه 
کارآزمایی بالینی فاز ســوم واکسن مشترک 
انستیتو پاستور ایران و انستیتو فینلای کوبا از 
ششم اردیبهشت ماه در هشت شهر و با حضور 
24 هزار داوطلب آغاز شد، در شهرهای بابل، 
ساری، اصفهان، کرمان، بندرعباس و همدان 
داوطلبان مطالعه تحت مداخلــه دو دُز این 

واکسن قرار گرفتند .

رئیس انستیتو پاستور ایران :

پاستوكووک برای تزریق به كودكان ایرانی هم مناسب است



امام  رضا )ع( : نیکوکاری ، پس اندازی جاودان است
) روضه بحار ج 2 ص 356(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : روزنامه منطقه جنوب کشور
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
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فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
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سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی
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گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 
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فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد
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daryanews.ir : اینستاگرام

  

گروه گزارش// هفتمین جلسه شورای اسلامی شهر 
بندرعباس با دو دســتور کار پیرامــون پروژه مهر 
و بازگشــایی مدارس و همچنیــن تصمیم گیری در 
خصوص تیم داری شــهرداری بندرعباس با حضور 
روسای نواحی یک و دو آموزش پرورش و سرپرست 

شهرداری بندرعباس برگزار شد .
   توجــه ویژه به حمــل و نقل مــدارس و رفع 

کمبود ها 
   به گزارش خبرنگار روزنامه دریا، فاطمه جراره، رئیس 
شورای اســلامی شــهر بندرعباس در این جلسه با بیان 
اینکه شــورای شــهر در کنار آموزش و پرورش به دنبال 
رفع مشکلات برای بازگشــایی مدارس می باشد، اظهار 
داشــت: هزینه در آموزش و پرورش یک سرمایه گذاری 
محسوب می شود و نگاه شهرداری و شورای شهر قطعا این 
 اســت که به آموزش و پرورش کمک داشته باشیم .جراره 
گفــت : باتوجه به اینکه در آســتانه بازگشــایی مدارس 
هســتیم، می بایســت با همکاری و همراهی شهرداری 
 و شــورای شــهر با آموزش و پرورش شــاهد توســعه 
 محوطه ســازی فضای ســبز مدارس، هــرس درختان، 
شــاداب کردن محیط مدرســه و ســاماندهی سرویس 
مدارس باشیم. رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس در 
 ادامــه تصریح کرد: با توجه به کمبود مدارس در شــهرک 
 پیامبر اعظم )ص( و با توجه به اینکه بخش عظیمی از جمعیت 
 دانش آموزی در این شــهرک مســتقر می باشند و اکثر 
دانش آموزان در مدارس مرکز شــهر مشغول به تحصیل 
هســتند، لذا شــهرداری باید تدابیــری در بحث حمل و 
 نقل مــدارس اتخاذ نماید تــا دغدغه ی خانــواده ها و 
دانش آموزان کاهش یابد .رئیس شــورای اســلامی شهر 
بندرعباس در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به 
دستور کار دوم جلسه)تیم داری شــهرداری بندرعباس(
خاطر نشــان کرد: فراهم کردن شــرایط  برای گسترش 
ورزش همگانی  از مسئولیت های شهرداری است، وظیفه 
و مسولیت اجتماعی شهرداری فراهم نمودن شرایط مناسب 
برای گســترش ورزش همگانی و ورزش های پایه برای 
ایجاد شــور و نشاط و سلامتی شــهروندان است.  جراره 
با اشــاره به اینکه تیم های ورزشی شهرداری بندرعباس 
سرمایه اجتماعی شهرداری هســتند، خاطرنشان کرد: با 
ایجاد شرکت صنایع پشتیبان هرمزگان این انگیزه به وجود 
آمده تا ورزش اســتان با قدرت بیشتری وارد میدان شود.
رئیس شورای شهر بندرعباس با اشاره به اینکه با حمایت 
استاندار هرمزگان، امیدواریم در فصل جاری شاهد تحول 
در تیمداری حرفه ای ورزش هرمزگان باشیم، تصریح کرد: 
باید ساز و کار درستی از سوی شهرداری بندرعباس برای 
باشگاه داری و تیمداری نیز انجام شود.در ادامه ی جلسه 
تصمیم گیری درباره ی تیم داری شهرداری بندرعباس که 
دســتور کار دوم بود به بحث و بررسی گذاشته شد و پس 
از ارائه ی دیدگاه ها و نظرات اعضای شــورا در این زمینه 
مقرر شد تیم داری رشته های فوتبال ساحلی آقایان-بانوان 
و فوتبال بزرگســالان به مدت یک فصل به شــهرداری 
بندرعباس واگذار شــود و همچنین اعضای شورا با انتقال 
امتیاز تیم بسکتبال شهر بندرعباس به باشگاه پشتیبال صنایع 

موافقت کردند.
  گلایــه مــردم از ســرویس دهی نامناســب 

جمع آوری زباله ها در برخی محلات 
  عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: سرویس دهی 
نامناسب جمع آوری زباله ها در برخی محلات و عدم ترمیم 
حفاری معابر اصلی و کوچه ها پس از گذشت چندین ماه 
از گلایه های فراوان گزارش شده توسط مردم به مسئولین 
حوزه خدمات شهری شــهرداری است.عیسی عباسی در 
نطق هفتمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر بندرعباس 
بیان داشــت: توجه خودم و تمامی همکاران عزیزی که به 
واسطه لطف و اعتماد مردم، توفیق نشستن بر صندلی شورای 
شهر نصیبمان شده است را به کلام حضرت علی علیه السلام 
در خصوص اهمیت تزکیه و مراقبت از نفس جلب می کنم 
که می فرمایند: » نفس همواره به بدی و زشت کاری فرمان 
می دهد.پس هر که به نفس خویش اعتماد کند نفس به او 
خیانــت می ورزد و هر که به آن دل خوش کند نفس به او 
خیانت می ورزد و او را به هلاکت می افکند و هر که از آن 
خشنود شود، نفس او را به جایگاه های بد درآورد.« عیسی 
عباســی گفت: لذا بر اساس این کلام گهربار امیر المومنین 
علیه الســلام باید مراقب هوای نفس خود در برابر کسب 
شهرت و اعطای عناوین و مســئولیت ها باشیم و خدای 
نکرده درگیر دنیا طلبی و حب مقام و منصب نشده، وظیفه 
اصلی خود یعنــی نوکری و خدمت به مردم که ولی نعمت 
 اصلی ما هستند را همیشه بخاطر داشته باشیم، جهت تحقق 
وعده های خود تلاش کنیم، مراقب وسوســه های شیطان 
باشیم و راه ناصواب و اشــتباه برخی از دوستانی که قبلا 
 بر همین کرســی ها تکیه زده بودند و متاسفانه سرنوشت 
عزتمندانه ای برایشان در پایان رقم نخورد را در پیش نگیریم. 
نائب رئیس کمیســیون حقوقی، نظارت و ارزیابی شورای 
اسلامی شهر بندرعباس در ادامه اظهار داشت: در خصوص 
نطق قبلی لازم می دانم از رسانه هایی که صادقانه مطالب 
عنوان شده توســط بنده را بدون داشتن هیچ چشم داشتی 
بصورت کامل انعکاس دادند، خاضعانه تشکر و قدردانی کنم 
و باز هم از تمامی عزیزان اهل قلم علی الخصوص دوستانی 
که در چند ســال اخیر بدلیل بیان شفاف مشکلات و نشر 
حقایق، فشار و سختی های فراوانی را متحمل شدند، تقاضای 
 یاری و همکاری می کنم.عباسی گفت: هفته گذشته برخی 
 رســانه هــا در خصــوص موضوعات » لابــی گری و

 تلاش های برخی مدیران سفارشــی به یــادگار مانده از 
جریان قبلی شــهرداری برای بقای در قدرت و هیجان آنها 
در تعیین تکلیف صندلی ریاست«  و همچنین » لزوم بررسی 
قراردادهای پیشین شهرداری توسط شورای جدید و اهمیت 
رفع شائبه های فراوان در این حوزه« نقدهای بسیار خوب 
و دلســوزانه ای در فضای مجازی منتشر کردند که ضمن 
توجه دادن همکاران محترم در شــورا و شهردار منتخب به  
 این مطالب، از بیان شــفاف و اثر بخش این عزیزان تشکر 
مــی کنــم . وی بیان داشــت:کارهای خوبی نســبت به 
تکریــم همــکاران محترم واحــد غســالخانه، تدفین و 
راننده های آمبولانس شــاغل در آرامســتان بندرعباس 

کــه در نطق قبلی عرض کــردم در خط مقــدم تقابل با 
بیماری کرونا قرار دارند، با بازســازی محل اســتراحت 
این پرســنل زحمتکــش صورت پذیرفــت ، بنده ضمن 
تشــکر از پیگیری های انجام شــده، این کارها را کافی 
 ندانسته و باید رســیدگی های بیشــتری در قدردانی از 
تلاش های مجاهدانه این عزیزان صورت پذیرد .این عضو 
شورای شــهر تصریح کرد:از سرپرست محترم شهرداری 
 هــم  مجدداً تقاضــا دارم به صورت جــدی در موضوع 
 یاری رساندن به شبکه بهداشت و درمان و کمک به سلامت

 جامعــه، برنامه ریزی هــای لازم را انجام دهند و تمامی 
امکانات و ظرفیت های موجود را در کمک به سلامت مردم 
بکار بگیرند.عباســی بیان داشت: در حوزه نیروی انسانی 
شهرداری به همکاران پرتلاش خود وعده پیگیری مشکلات 
شغلی، علی الخصوص ساماندهی در پرداخت حقوق ماهیانه 
آنها، که یکی از دغدغه های اصلی این عزیزان است داده ام 
و موضوع را بصورت روزانه از سرپرست محترم شهرداری 
پیگیر هستم و تا زمان به روز شدن این مهم و اجرای عدالت 
در پرداخت ها ، تمامی تلاش خود را بکار خواهم بست .  
وی گفت: متاسفانه برخی از پرسنل شهرداری در مراجعه به 
بنده نسبت به بی عدالتی در تغییر ناعادلانه و تبعیض آمیز 

قرارداد آنها از تامین نیرو به حجمی اعتراض بحقی داشتند . 
در مشاهده مصادیق متوجه شدم فردی که در شرایط سخت 
معیشتی سرپرست خانواده و دارای چند فرزند است نیروی 
 حجمی معرفی شــده و حقــوق و مزایای کمتری دریافت 
می کند در حالی که یک دختر خانم و یا آقا پسر مجرد با همان 
ویژگی ها و سوابق شغلی، به واسطه بهره مندی از رانت در 
لیست تامین نیرو قرار گرفته است. این موضوع اصلا عادلانه 
نیست. اینجانب ضمن تذکر جدی به مسئولین حوزه منابع 
انسانی، از این بزرگواران می خواهم قبل از ورود اعضای 
شورا به موضوع، دغدغه این عزیزان را پیگیری و مشکل 
آنها را هر چه سریعتر حل کنند.عضو کمیسیون معماری و 
شهرسازی شورای شــهر بندرعباس در ادامه بیان داشت: 
تذکر بعدی بنده در خصوص رسیدگی فوری به گلایه های 
 فراوان گزارش شده توسط مردم در سرویس دهی نامناسب 
جمــع آوری زباله هــا در برخی محــلات و عدم ترمیم 
حفــاری معابر اصلی و کوچه ها پس از گذشــت چندین 
ماه به مســئولین حوزه خدمات شهری شهرداری است و 
از آنهــا می خواهم به ســرعت و بصورت حضور میدانی 
 مسئولین مربوطه در معابر و محلات شخصا پیگیر رفع این 
دغدغه های درست باشند .وی گفت: در موضوع رسیدگی به 
فساد و تخلف بنده معتقدم هیچ خط قرمزی نباید در برخورد 
با افراد خاطی وجود داشــته باشد و حتی اگر مسئولی در 
مقابل مشاهده ظلم های روا شده بجای ایستادگی و مقابله، 
مصالحه و همکاری ) با هر وابســتگی به گروه های دارای 
مقام و ارزش در جامعه ( کرده باشــد به مانند سایر افراد 
مورد تخلف، باید مورد بازخواست قرار گرفته و پاسخگوی 
سکوت و همکاری خود با مسببین ایجاد نگاه فعلی مردم 
و رسانه ها به شهرداری باشند . وی افزود:در این خصوص 
همانگونه که مقام معظم رهبری ) مدظله العالی ( در دیدار 
با اعضای کابینه دولت جدید فرمودند، وظیفه دستگاه های 
اجرایی نظارت دقیق، پیشــگیری و برخورد با تخلفات از 
درون آن تشکیلات، قبل از کشانده شدن موضوع به دستگاه 
قضا و رسانه ای شدن آنها است .عباسی به مشکلات ساحل 
بندرعباس اشاره و خاطر نشان کرد:در خصوص پیگیری 
مشکلات ساحل بندرعباس که مطالبه قدیمی و همیشگی 

 مردم اســت و همچنین بررســی معضل مهــم پارکینگ 
قایق های صیادی، با همراهی جناب نوبانی شهردار منتخب 
بندرعبــاس از امکانات و ظرفیت های بلوار ســاحلی و 
بوستان های همجوار آن بصورت میدانی بازدیدی داشتیم و 
امیدوارم در آینده شاهد رسیدگی به این موضوع و تحولات 
جدیدی در این حوزه باشــیم.وی در پایان تصریح داشت: 
با توجه به اینکه بعد از مطرح شــدن موضوع لزوم تحقق 
شــفافیت در شورا، درخواست تشــکیل کمیته ای جهت 
بررسی هزینه های انتخاباتی همکاران محترم و معرفی منابع 
تامین آن در نخستین گام به مردم ) که هر دوره مورد سوال 
و ابهام است( را داشتم  ، بر خلاف حمایت های انجام شده 
توسط جمع کثیری از مردم و جریانات مطالبه گر، بنده از 
اصحاب رســانه تقاضا دارم در بحث لزوم پرداختن به این 
موضوع و یا عدم ضرورت پیگری و اهمیت آن، دیدگاه و 

نظرات خود را بیان کنند .
  ثروت های بندرعباس برای بنگاه های اقتصادی 

زحمات آن بر دوش شهرداری 
   عضو شــورای اســلامی شــهر بندرعباس گفت: عملا 
ثروت های بندرعباس در اختیار بنگاه اقتصادی هســت 
امــا خدمات و تلاش های آن بر دوش شــهرداری حس 
می شــود، متاســفانه زمانی که وقت کمک و مشارکت در 
فعالیت های اجتماعی اســت بســیاری با این شهر غریبه 
می شوند.سید محمد رضا موسوی در نطق هفتمین جلسه 
علنی شورا،ضمن تسلیت درگذشت دو نوجوان غرق شده 
در ســاحل به خانواده آنها اظهار کرد: این نتیجه نداشتن 
تفریحگاه مناسب در خور شأن و شخصیت مردم بندرعباس 
است. متاسفانه سال های سال است که این زخم بر پیکره ی 
مردم بندرعباس حس می شود که حق مردم استان در این 
خصوص ضایع شده است.موسوی ضمن اشاره به مناسب 
نبودن جایگاه قایقرانی پشت استانداری، افزود: ازشهریور 
ماه ۹۹ این مکان در اختیار ســازمان ها قرار گرفته است 
ولی تاکنون نه اقدامی برای ساخت و ساز این محل صورت 
گرفته و نه اقدامی به اعزام نیرو برای حفظ و حراســت از 
این مجموعه شــده، که متاسفانه این حادثه رخ داده است.
رئیس کمیسیون برنامه، بودجه شورای شهر بندرعباس در 
ادامه اظهار داشت: متاسفانه در آنجا کانکسی وجود دارد که 
خانم ها از آن به عنوان رختکن استفاده می کنند، که این در 
قاموس این شهر و در غیرت مردمان این شهر جایی ندارد.
وی گفت: کارگزاران شــهری و استانی نظام باید رویه ی   
عدالت محوری را دنبال کنند، و انشــاالله با حضور شهردار 
جدید در مسند شــهرداری این تغییر نگاه صورت پذیرد.
موسوی در ادامه بیان کرد: عملا ثروت های بندرعباس در 
اختیار بنگاه اقتصادی هست اما خدمات و تلاش های آن 
بر دوش شهرداری حس می شود، متاسفانه زمانی که وقت 
کمک و مشارکت در فعالیت های اجتماعی است بسیاری 
با این شهر غریبه می شــوند مصداق ساده ی آن حوزه ی 
ورزش اســت که این روزها علاقه مندان ورزشــی آن را 
با گوشت و پوســت خود حس کرده اند حداقل 1۵ سال 
است که شهرداری بندرعباس یک تنه ایستاده و از ورزش 
حرفــه ای تا ورزش محلات را حمایت می کند اما صنایع 
کمترین گام ها در این مسیر برداشته اند.وی گفت: آیا جای 
سوال نیست که حق مشارکت اجتماعی در حوزه ی ترویج 
ورزش کجاســت؟آیا درآمدهای سرشار حاصل از همین 

استان نباید خدمتی به این مردم این شهر و دیار برساند؟ 
  موسوی تصریح کرد:هنوز منتظریم ببینیم فلان مدیر چه 
تصمیمی برای تیمی که در رده ملی افتخار آفرینی می کند 
اســتعدادیابی می کند و تلاش می کند شهر را معرفی کند 
کمترین علاقه مندی بــرای حفظ ورزش در بعضی از این 
عزیزان دیده می شــود.آیا وقت آن نرسیده در زمینه های 
مختلف از صنایع و بنگاه های اقتصادی برای شهر و دیارمان 
مطالبه ی مردمی احقاق حق کنیم.  رئیس کمیسیون برنامه 
و بودجه شــورای اسلامی شــهر بندرعباس خاطر نشان 
کرد: موضوع هوشمند ســازی و شفافیت از دغدغه های 
شورای ششم است و قطعا با اجرای این دو مولفه ی بزرگ 
مســیر رانت، تخلف، و دوری از بستر های فساد زایی در 
شهرداری شــکل می گیرد.تقاضای ما این است که مدیران 
در شــهرداری حتما نســبت به انجام این مهم تلاش های 
بیشــتری از خودشان نشان دهند.وی گفت:ما در حوزه ی 
نظارت بر عملکرد پیمانکاران و انجام پروژه هایی که قرار 
است حق انتفاع مردمی داشته باشد به صورت کامل و دقیق 
عمل نکردیم، در بعضی از پروژه ها نواقص عمده ای وجود 

دارد که اگر قرار بر جبران آن باشــد شهر باید هزینه های 
بســیار زیادی را تحمل کند.موسوی درادامه اظهار داشت: 
ایجاد فرآیند هایی کــه خارج از مناقصه و مزایده به افراد 
خاص رســیده، از سوالات این شوراســت و قطعا برای 
بررســی آن هیچ خط قرمزی برای خودش قائل نیست و 
یقینا دنبال می کند. وی گفت:یکی از مطالب بسیار مهمی که 
بنده تقاضا دارم کمیسیون حقوقی قطعا آن را بررسی کنند 
دعاوی حقوقی است که شهرداری در آن عموما با شکست 
در دادگاه های حقوقی مواجه است که این حق مردم شهر 
نبوده و نیست، توسعه ی نامتوازن و اهمیت ندادن به محلات 
 کم برخــوردار که این روز ها به چشــم می خورد.گرچه 
تلاش هایی برای رفع محرومیت ها انجام شــده اما کافی 
نیســت و این کافی نبودن را نباید در حرف بلکه باید در 
عمل دید و این شورا با محور قرار دادن تصمیمات عقلایی 
و با مشورت از نخبگان و با کمک رسانه موج مطالبه گری 
و برای احقاق حق شهروندان و تلاش برای تصمیم سازی 

درست برای حرکت در مسیر دقیق تلاش خواهد کرد.
  حــق هرمــزگان از بنگاه های اقتصــادی تنها 

آلایندگی نیست
   عضو شــورای اسلامی شــهر بندرعباس گفت: اعضای 
شــورای شــهر بندرعباس قاطعانه از شرکت فرهنگی – 
ورزشی صنایع هرمزگان که با مدیریت استاندار راه اندازی 
شــده اســت تقاضا دارند، با تقبل حداقل نیمی از هزینه 
برآوردی باشــگاه های شهرداری در ســال جاری، چتر 
حمایتی از این تیم ها که نماینده کل استان بوده را برافراشته 
کند.احمدکناری نژاد در نطق هفتمین جلسه شورای این شهر 
اظهار کرد: هرمزگان استانی با پتانسیل ها و ظرفیت های 
فراوان اســت و این قابلیــت را دارد که در هر زمینه ای با 
اندک توجه و حمایت، علاوه بر کسب افتخار برای مردمان 
این دیار، پرچم مقدس کشورمان را در میادین بین المللی 
نیز به اهتزار درآورد.وی افزود: این روزها دیگر هرمزگان 
را با قاچاق، تبعید و امثال آن نمی شناسند بلکه این ورزش، 
موسیقی و تئاتر است که نام هرمزگان را نه تنها در میادین 
ملــی که در عرصه های جهانی نیز مطــرح کرده و از این 
منظر برای مردم هرمزگان، افتخار و غرور به ارمغان آورده 
 است.عضو شورای شهر بندرعباس تصریح کرد: پدید آمدن 
تیم های ورزشی شــهرداری بندرعباس را می توان نقطه 
عطفی در تاریخ ورزش هرمزگان محســوب کرد و از این 
منظر شاید بتوان تاریخ ورزش هرمزگان را به دو بخش قبل 
و بعد از پیدایش این تیم ها تقســیم کرد.  رئیس کمیسیون 
بهداشت، ســلامت و خدمات شهری شورای اسلامی شهر 
بندرعباس اضافه کــرد: در دهه ۸0 که هرمزگان حمایت 
بنگاه های اقتصادی را نداشــت، شهرداری بندرعباس در 
شــرایطی که استان در ورزش حرفه ای حرفی برای گفتن 
 نداشــت، با ورود بــه ورزش حرفه ای و تیــم داری در 
رشته هایی نظیر فوتبال، فوتبال ساحلی، بسکتبال، تکواندو، 
کاراته و تیراندازی با کمان و حمایت های مادی و معنوی 
از سایر رشته های ورزشی سعی کرد در حد بضاعت خود 
جای خالی بنگاه های اقتصادی را پر کند.کناری نژاد گفت: 
توسعه ورزش های همگانی و توجه به ورزش محلات با 
احداث پنجاه و شــش زمین چمن مصنوعی که موجبات 
رونق ورزش در محلات به خصوص محلات کم برخوردار 
و شکوفایی اســتعدادها در زمینه ی فوتبال و فوتسال را 
فراهم کرد، بخش دیگری از اقدامات شهرداری بندرعباس 
 اســت.وی در این خصــوص اضافه کرد: ایــن اقدامات 
زمینه ساز راه اندازی باشــگاه مردمی آذرخش در زمینه 
فوتسال نیز شــد که سال ها در لیگ برتر با ظرفیت کاملا 
بومی باعث ایجاد شور و نشاط اجتماعی در شهر بندرعباس 
شد.عضو شورای شهر بندرعباس با اشاره به اینکه اکنون 1۵ 
 سال از آن روزها می گذرد ادامه داد: باید ادامه حیات ورزش 
 حرفه ای در هرمزگان را علیرغم غفلت و ســهل انگاری 
بنگاه های اقتصادی در ایفای مســئولیت اجتماعی خود، 
مدیون شهرداری بندرعباسی بود که طی این سالیان با وجود 
 تمام شرایط سخت و بحرانی مالی، با تداوم به تیم داری در 
رشــته های ورزشــی به ویژه فوتبال، فوتبال ساحلی و 
بسکتبال، بستر را برای رشد استعدادهای ورزشی هرمزگان 
و به نوعی ایجاد هویت ورزشی در سطح ملی، افزایش شور 
و نشــاط اجتماعی و کاهش آسیب های اجتماعی فراهم 
کرد.کناری نژاد عنوان کرد: شاید اگر شهرداری بندرعباس 
نبود امروز شاهد حضور استعدادهای فوتبالی هرمزگان در 
تیم های لیگ برتری مانند استقلال تهران، پدیده ی مشهد، 

گل گهر سیرجان، ماشین ســازی تبریز، مس رفسنجان 
 و تراکتور تبریــز نبودیم زیرا تمامی اســتعدادها نیاز به 
زمینه ای برای دیده شــدن دارند و شهرداری به ویترینی 
برای نمایش این استعدادها تبدیل شد.وی بیان کرد: وقتی 
که تیم بسکتبال شــهرداری بندرعباس با نفراتی بومی و 
بهره گیری از هدایت های پیشکســوت و چهره ماندگار 
بســکتبال هرمزگان، رضا هنگام پــور در میان حیرت 
 همگان بــه لیگ برتر صعود کرد کمتر کســی فکرش را 
می کرد سروقامتان شهرداری بتوانند این چنین بدرخشند، 
اما آنها فعل خواســتن را به نحو شایســته صرف کردند، 
هرچند مشکلات مالی با شــیوع کرونا دو چندان شد و 
شــاید توان شــهرداری بندرعباس به تنهایی در حمایت 
از این تیم ها کفایت نکند.عضو شــورای شهر بندرعباس 
 خاطرنشــان کرد: یادمــان نرود هنگامی که به واســطه 
موفقیت های بانوان فوتبالیست شهرداری بندرعباس در 
بخش ساحلی و قهرمانی کشور، هرمزگان توانست در بین 
قدرت های فوتبال ساحلی کشور نام و نشانی پیدا کند و 
حتی در انتخابات فدراسیون و تصمیم گیری های کلان، از 
حق رای برخوردار شود اما جای بسی تاسف است که این 
تیم با وجود کسب چند مقام اولی در لیگ فوتبال ساحلی 
اما چند سالی است که به دلیل مشکلات مالی کنار گذاشته 
شده و تیم فوتبال ســاحلی مردان شهرداری نیز به دلیل 
مشکلات مالی امروز در انتهای جدول قرار دارد و به لیگ 
یک سقوط و همه اینها در شرایطی است که لزوم توجه و 
حمایت همه جانبه به ورزش های آبی و ساحلی در استان 
هرمزگان به دلیل دارابودن کیلومترها ساحل و همجواری 
با دریا دو چندان اســت.وی اشاره کرد: آنچه سبب شده 
است هرمزگان در ورزش حرفه ای و قهرمانی، جایگاه با 
ثباتی نداشته باشد موازی کاری، فقدان ساختار صحیح و 

سوء مدیریت در ورزش است.
  کنــاری نــژاد اظهار کرد: تــا زمانی کــه حلقه های 
مدیریتی در اســتان هرمزگان و شهر بندرعباس درجهت 
 منافع عمومی همسو و همراه نشــوند نمی توان در هیچ 

زمینــه ای ادعای ارتقای پیشــرفت و توســعه کرد.وی 
تصریح کرد: اگر چه ســاختار مدیریت شــهرداری در 
 حــوزه ورزش، دارای نقایص و اشــکالاتی اســت اما 
پاک کردن صورت مسئله، چاره کار نیست بلکه با اصلاح 
و تغییر ســاختار و همکاری و همیاری صنایع می توان 
اقدامات پایداری را به نفع مردم و ورزشــکاران رقم زد 
و این همان چیزی اســت که شورای ششم درصدد تحقق 
بخشیدن به آن است.  عضو شورای شهر بندرعباس گفت: 
در چند روز اخیر صحبتی مبنی بر انتقال امتیاز تیم فوتبال 
شهرداری بندرعباس به مجموعه ی فولاد هرمزگان مطرح 
شد اما در راستای شفاف سازی بایستی بیان شود که این 
پیشــنهاد واگذاری امتیاز در قبال چه چیزی مطرح شده 

است؟
  وی در این خصوص ادامه داد: آیا امتیازی را که طی 1۵ 
ســال و با صرف میلیاردها تومان هزینه، حاصل شده، به 
صورت رایگان و بدون ســاز و کار قانونی و انعقاد تفاهم 
نامه ای به نفع مردم بندرعباس، به مجموعه فولاد هرمزگان 
واگذار کنیم. در شرایطی که این مجموعه موافقت خود را 
با احداث آکادمی پرورش استعدادهای ورزشی در چهار 
نقطه شهر با نظارت و همکاری شهرداری بندرعباس اعلام 
نمی کند اما امتیاز تیم را بدون بدهی های پیشــین طلب 
می کند به نوعی حراج ســرمایه شهر و مردم بندرعباس 

محسوب نمی شود؟
  کناری نژاد افزود: اکنون که بنگاه های اقتصادی دســت 
 به کار شــده تا چتــر خود را برای حمایــت از ورزش 
حرفه ای هرمزگان بگســترانند چرا باید از مجموعه ی 
شــهرداری بندرعباس که با مشکلات عدیده ی مالی در 
تیم داری روبروســت غافل شد؟ آیا زمان آن فرا نرسیده 
که بنگاه های اقتصادی، مسئولیت های اجتماعی خود را 
در قبال شــهر بندرعباس و مجموعه ای از استعدادهای 

ورزشی اش تحقق بخشند؟
  وی اضافه کرد: مگر نه آن که شهرداری بندرعباس متعلق 
به همه اســتان بوده و در جذب استعدادها، بین شهرهای 
استان تفاوتی قائل نشده و از بشاگرد تا حاجی آباد و از 
قشم و خمیر تا بندرلنگه، همه را تحت پوشش قرار داده 
است؟! عضو شورای شهر بندرعباس با اشاره به تقاضای 
قاطعانه اعضای شورای شهر از شرکت فرهنگی – ورزشی 
صنایع هرمزگان که با مدیریت اســتاندار راه اندازی شده 
است، خاطرنشان کرد: با توجه به بودجه ورزشی دریافتی 
از صنایــع   و از طرفی با علم به وجود مشــکلات عدیده 
مالی شهرداری، در زمینه مساعدت و حمایت از تیم های 
فوتبال، بسکتبال و فوتبال ساحلی شهرداری بندرعباس 
ورود کــرده و با تقبل حداقل نیمــی از هزینه برآوردی 
باشگاه های شهرداری در سال جاری، چتر حمایتی از این 
تیم ها که نماینده کل استان هرمزگان بوده را برافراشته کند 
تا هزینه ها و سرمایه گذاری های 1۵ ساله ی شهرداری 
بندرعباس در حوزه ورزش بر بــاد نرود.  وی در پایان 
خاطرنشان کرد: اکنون چشم امید شهروندان بندرعباسی 
به حمایت و ایفای مســئولیت های اجتماعی بنگاه های 
اقتصادی اســت تا در برهه ای که شهرداری بندرعباس 
با مشــکلات عدیده مالی و معضلات اولویت دار شهری 
مواجه شــده بتوانند برگ زرینــی در حمایت از ورزش 
استان هرمزگان و روشن ماندن چراغ نیمه روشن ورزش 
حرفه ای ایفا کنند و تنها آلاینده ها و استشمام هوای آلوده 
را از این صنایع درآمدزا و کلان کشور در اذهان شهروندان 

به یادگار ثبت نکنند.

در هفتمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر بندرعباس مطرح شد

از سرویس دهی نامناسب جمع آوری زباله ها تا مسأله آلایندگی توسط بنگاه های اقتصادی

gmail.commaryammonsef000 @

 مریم منصف/ دریا

موسوی : 
زمانــی که وقت کمک و مشــارکت 
در فعالیــت هــای اجتماعی اســت 
بسیاری با این شهر غریبه می شوند 
مصداق ساده ی آن حوزه ی ورزش 
اســت که این روزها علاقه مندان 
ورزشــی آن را با گوشت و پوست 

خود حس کرده اند 

کناری نژاد:
 ایــن روزها دیگــر هرمــزگان را با 
قاچــاق، تبعیــد و امثــال آن نمــی 
شناسند بلکه این ورزش، موسیقی 
و تئاتر اســت که نام هرمزگان را نه 
تنها در میادین ملی که در عرصه های 
جهانی نیز مطرح کرده و از این منظر 
برای مردم هرمزگان، افتخار و غرور 

به ارمغان آورده است
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  گروه خبر // مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید 
ســازمان منطقه آزاد قشــم گفت: امسال ۳2 واحد 
تولیدی با سرمایه گذاری افزون بر پنج هزار میلیارد 
ریال در دست ساخت اســت که تا پایان مردادماه، 
مراحل ســاخت آن پایان می یابــد. محمد مهدی 
برنجی افزود: ایــن واحدهای تولیدی و صنعتی در 
حوزه های مختلفی از جمله تولید لوازم آرایشــی و 
بهداشتی، تجهیزات پزشکی، شناورسازی، دخانیات، 
لوازم خانگی، تبلت و تلفن همراه، ســاخت مواد و 
محصولات شیمیایی فعالیت خواهند کرد.وی ادامه 
داد: فرآوری آبزیان، تولید و بسته بندی کاغذ، تولید 
لوله های پلیمری، بســته بندی مواد غذایی، ساخت 
محصولان کانی غیر فلزی، ساخت فلزات اساسی، 
امور خدماتی و تولید پوشاک موضوع فعالیت دیگر 
واحدهای در دست ساخت است.مدیر صنعت، معدن 
و تسهیل تولید ســازمان منطقه آزاد قشم ادامه داد: 
بیشــتر این واحدهای در شهرک های صنعتی تولا، 
کاوه و فجر قشــم ساخته می شــوند.وی تصریح 
کرد: همچنین  امســال تا پایان تیرماه مجوز فعالیت 
اقتصــادی ۳1 واحد تولیدی و جواز تاســیس 2۵ 
واحد تولیدی دیگر نیز صادر شــده است.هم اکنون 
21۸ واحد فعال در جزیره قشــم فعالیت می کنند.

مدیر صنعت، معدن و تســهیل تولید سازمان منطقه 
آزاد قشــم گفت: همچنین کلنگ ساخت 2 شرکت 
تولیدی با اعتباری بالغ بر ۸00 میلیارد ریال توسط 
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشم، بر زمین زده 
شد.وی افزود:یک شــرکت با سرمایه گذاری ۳۵0 
 میلیارد ریالی بخش خصوصی در زمینه تولید الکل و 
عصاره های مایع و پودرهای گیاهی ایجاد می شود.
برنجی ادامه داد: این شرکت ظرفیت تولید سالانه سه 
میلیــون و ۵00 هزار لیتر الکل اتیلیک طبی و 200 
تنُ انواع عصاره های مایع و پــودری گیاهی دارد.
وی اظهار کرد: با فعالیت این شــرکت، ۹0 فرصت 
شغلی ایجاد می شــود.مدیر صنعت، معدن و تسهیل 
تولید ســازمان منطقه آزاد قشم گفت: طرح توسعه 
یک شــرکت در حوزه شناورسازی نیز با اعتباری 
افزون بر 4۵0 میلیارد ریال دیروز به زمین خورد.وی 
افزود: در مرحله توسعه ای این شرکت، اسکله های 
آلومینیومی و فولادی تولید می شود که با بهره برداری 
از آن 2۵0 فرصت شغلی ایجاد می شود.جزیره قشم 
با مســاحت یک هزار و ۵00 کیلومتر در سال های 
1۳6۹ و 1۳۷0 بــا تصمیم دولت به 2 بخش منطقه 
آزاد با مساحت ۳00 کیلومتر و منطقه ویژه اقتصادی 
با مساحت یکهزار و 200 کیلومتر تقسیم شد.پیوند 
اقتصــاد ملی به اقتصاد جهانــی، انتقال تکنولوژی 
پیشرفته به منطقه، جذب سرمایه های خارجی، تربیت 
نیروی انسانی ماهر و متخصص و افزایش صادرات 
و کسب در آمدهای ارزی از جمله هدف های ایجاد 
منطقه آزاد قشم است.به گزارش ایرنا ؛ شهرستان قشم 
شامل جزیره های قشم، هنگام و لارک با 1۵0 هزار 
نفر جمعیت از تنگه هرمز به موازات سواحل استان 
هرمزگان به طول 1۵0 کیلومتر و عرض میانگین 11 
کیلومتر در آب های خلیج فارس گسترده شده است.

32 واحد تولیدی
 در قشم احداث می شود


